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(Mef) Prvi človek izolske policijske postaje je, ob 
branju statističnih podatkov policijskega dela v 
lanskem letu, pritrdil namigu, da je število 
prekrškov in kaznivih dejanj premosorazmemo s 
številom policijskih kontrol ali ukr epov.
Po domače povedano: Če bi se policaji bolj 
posvetili malim razpečevalcem droge bi se 
njihovo število takoj bistveno povečalo. In to bi 
veljalo tudi za prometne prekrške, prekrške o
javnem redu in miru ipd. Seveda si kaj takega
noben komandir in nobena policijska postaja ne 
bi privoščila, saj bi to na zunaj pomenilo, da 
slabo opravljajo svoje delo, čeprav bi ga v resnici 
opravljali bolje. In tako so rezultati dela policije 
v lanskem letu pač predstavljeni tako, da dajo 
občutek uspešnosti policije, hkrati pa opozarjajo, 
da imajo policisti iz leta v leto več dela.

Statistika je pravzaprav 
demoklejev meč slovenske 
policije. Ko se, naprimer, 
zelo poveča število nesreč 
na cesti k bolnici, policija

tam pogosteje postavi patrulje in število nesreč 
se zmanjša. Zato pa se v tistem obdobju poveča 
število nesreč na odseku hitre ceste, kjer patrulj 
pač ni in tako se stvari vrtijo v krogu, saj je 
policistov enostavno premalo, da bi lahko bili 
prisotni povsod.
Zato je pravzaprav skrajni čas, da slovenska 
policija neha uporabljati statistiko pri ocenjevanju 
svojega dela in rezultatov tega dela. Zagotovo bi 
bilo bolje, če bi se odločili za opisne ocene v 
smislu: »Mladoletniki vse pogosteje kradejo in ob 
tem sploh nimajo občutka, da počnejo nekaj 
slabega.« Številke pa naj bodo le za to, da bomo 
vedeli, kako množičen je kateri od pojavov, ki so
vsebina njihovega dela.

dnevi smo izvedeli kako

združeni Evrop 
verjemite, bila jih 
sama statistika.

{< Banka Koper
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Še vedno ne razumem, kako je to mogoče, 
da vsak lahko počne to kar se mu zahoče.

Recimo ta tovarna se z Izolo obkroža 
pa nam še vedno pravi, da je Droga iz Portoroža.
In zdaj nas poučujejo kako se kaj proda in kupi, 

kot da smo vsi mi Izolani priplavali po župi 
Juhe in paštete v Drogi nebi sploh poznali, 

če nam tako na tiho nebiArga odpeljali 
Lahko je pražit kavo, ko vse tako lepo diši 

a nas se vsi ogibajo, ker riba pač smrdi 
No, nekaj pa nas le tolaži, čeprav smo bolj ubogi:

Saj veste: je bolje bit' na Delamarisu kakor pa na drogi

Izdelki
za zdravo življenje
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 

NOVI URNIK
ponedeljek, torek, 
četrtek, petek: 8.30-15.00 

sreda: 8.30-17.00 
sobota: 8.30-12.00



PTTs NOT DEAD
To je rubrika v kateri bralci Mandrača izražajo svoja stališča ali 
javno predstavljajo mnenja do določenih javnih problemov, ki so že 
bili ali niso bili predstavljali v časopisu. V tej rubriki ne objavljamo 
pisem, ki imajo značaj osebnega oziroma so namenjena polemiki z 
drugimi mediji. Sicer pa si uredništvo pridržuje pravico, da po 
lastni presoji objavi, skrajša ali (brez posega v vsebino) korigira 
posamezne dopise, ki morajo imeti navedenega avtorja. Uredništvo se 
z avtorjem lahko dogovori, da njegovega imena ne objavi v celoti.

ODGOVOR NA ČLANEK - ARGOLINA - IZOLA
INVESTITOR BO VZTRAJAL V SODELOVANJU 
Z OBČINO IN MESTOM IZOLA
Kljub tiskovni konferenci in, mnenja smo, uspešni, po nekaterih izjavah pa 
tudi enkratni predstavitvi projekta "Argolina" v galeriji Alga smo zaradi 
zlonamernih, nepravilnih in zavajajočih ter neargumentiranih trditev 
nekaterih "strokovnjakov", dolžni v vašem časopisu podati nekaj odgovorov. 
Še posebej zato, ker nekateri "strokovnjaki" podajajo nestrokovne in 
zavajajoče ocene, tudi pod titulo civilne iniciative. Od urednika pa 
pričakujemo, da jih bo v celoti in korektno objavil.
1. Izola sigurno, verjetno pa tudi nobeno drugo mesto še ni doživelo take 
predstavitve nameravanega projekta s popolno idejno zasnovo, poljudnim 
tekstualnim opisom, grafičnimi prilogami in maketo nameravanih del. Taka 
predstavitev je bila popolna svobodna odločitev investitorja, ki je ne zahteva 
noben predpis in popolnoma deskreditira trditve strokovnjakov o nespoštljivem 
odnosu investitorja do prebivalcev Izole. Res pa ne dopušča možnosti vtikanja v 
projekt tistim, ki za to niso poklicani in, kot dokazujejo s svojimi izjavami niti 
usposobljeni.
2. "Strokovna" kritika s svojimi trditvami namreč dokazuje, da ne zna brati niti 
načrtov, niti občinskih prostorskih aktov, niti zakonov in predpisov niti ne ve v 
kakšni fazi izdelave ali priprave so prostorski akti, ki jih "strokovno analizira" in 
kritizira pripravljeni projekt, zaradi tako velike količine neznanja prihaja do 
napačnih zaključkov in neargumentiranih sklepov, ki se končno zreducirajo na 
nekaj, kar lahko z eno besedo označimo kot "štroneade". Pa naj komentiramo le 
nekaj najbolj strah zbujajočih argumentov, (strah zbujajočih zaradi ogroženosti 
stroke, ne zaradi česa drugega);
* najprej en teoretično strokovni poduk "strokovnjakom"Pridobitev lokacijske 
informacije za projektiranje objektov ni potrebna- če se področje, na katerem 
naj bi se gradil objekt, ureja z zazidalnim načrtom, ker je lokacijska infonnacija v 
takem primeru obstoječi zazidalni načrt. V našem primeru, ker delamo na podlagi 
veljavnega zazidalnega načrta Marina občine Izola, za plansko celoto T 1/1, 
lokacijske infonnacije torej ni potrebno pridobiti.
* zaradi neizvedljivosti veljavnega zazidalnega načrta sprejetega 1989. leta je 
Županja 1998. leta sprejelaodlok o programu priprave sprememb in dopolnitev 
prostorskih sestavin dolgoročnega in srednjeročnega družbenega plana ter 
prostorskih izvedbenih aktov za plansko celoto T 1/1. Po terminskem planu tega 
programa bi morali biti prostorski akti sprejetinajkasneje do junija 2000, torej 
pred štirimi leti, kar nekako sovpada s selitvijo tovarne Droga na novo lokacijo. 
Za izvedbo tega programa pa so zagotovljena tudi potrebna finančna sredstva. 
Investitor torej popolnoma nič ne prehiteva. Mnenja smo, daje vprašljiva iskrenost 
v komentarjih izrečene bojazni "civilne iniciative in zainteresirane stroke" in njene 
pripravljenosti, da se v Izoli resnično kaj zgodi na boljše, saj ji že štiriletna 
zamuda izdelave prostorskih dokumentov do danes očitno ni bila niti malo mar, ali 
pa je ta "civilna iniciativa in zainteresirana stroka" v službi nekoga, ki mu 
nerešeni status posameznih objektov in področij v Izoli povsem odgovarja ?
* "strokovnjaki" tudi ne vedo, da se izvedbeni prostorski akt po veljavni 
zakonodaji lahko izvaja fazno. To je bilo tudi velikokrat povedano, nazadnje na 
tiskovni konferenci. Prva faza gradnje se bo izvedla v skladu z veljavnim 
prostorskim aktom in v ničemer ne prekoračuje določil veljavnega zazidalnega 
načrta. "Civilne iniciativa in zainteresirana stroka" je očitno ta investitorjev 
poudarek ponovno preslišala in zato kvasi neumnosti.
* da "strokovnjaki" niso prebrali veljavnega zazidalnega načrta ali pa ga ne znajo 
prebrati, so dokazali že v enem prejšnjem članku dokazujejo pa to tudi s trditvijo, 
dana zahodni meji proti parku Arigoni nebi smeli zgraditi dovozne ceste Ta 
sprememba projekta je nastala ravno na osnovi zahtev pristojnih strokovnih služb, 
ker tako rešitev zahteva veljavni zazidalni načrt.
* "strokovnjaki" tudi ne poznajo terena na katerem se bo gradila Argolina. Vodni 
izvir za katerega se bojijo namreč ni lociran v predvidenem 10 m pasu 
rezerviranem za dovozno cesto, pač pa cca 15 m vzhodno od tega pasuin bo v 
celoti zaščiten, voda iz njega pa koristno uporabljena. Pri tem bi poznavalce 
opozorili, da to ni niti edini niti ne največji izvir.
* "strokovnjaki" dokazujejo svoje nepoznavanje veljavnega zazidalnega načrta 
tudi s poučevanjem olokaciji vodnega parka Po veljavne zazidalnem načrtu je 
predvidena za šport in rekreacijo morfološka enota "E" -športni in rekreacijski 
kompleks parka Arigoni. Ne glede na to je bilo na predstavitvi in tiskovni 
konferenci jasno poudarjeno, da je to samo predlagana rešitev, ki je skladna z 
določili veljavnega zazidalnega načrta in jo investitor predlaga zaradi ureditve tudi 
okolice Argoline.

Z ničemer pa investitor ne posega, niti ima tak namen ali željo, v lastništvo 
zemljišča na katerem stojita objekta jadralnega in veslaškega kluba Mnenja 
smo tudi, da bo na tak načinrešen problem veslaškega in jadralnega kluba, saj v 
sedanjih prostorih nimata urejenih niti sanitarij. Gostinskemu lokalu na terasi pa v 
takih pogojih dela grozi tudi zaprtje, saj po naši oceni ne zadošča niti minimalnim 
sanitarnim pogojem.
* "strokovnjaki" očitno tudi ne poznajo procesa izgradnje nekega projekta, kar 
dokazujejo s trditvijo, da ima investitor samo en veljaven dokument - načrt 
rušitvenih del. Tako kot za novogradnjo je, po naši zakonodaji, potrebno imeti 
gradbeno dovoljenje z vsemi dovoljenji ( v tem primeru tudi soglasje ZVKND), 
tudi za rušitev objektov. Objekti tovarne Droga so bili vsi porušeni v skladu z 
veljavnimi predpisi, odpadni material odpeljan v zato določene deponije pod 
nadzorom ne samo inšpekcijskih služb pač pa tudi policije.
Verjetno še niste pozabili na podobnazlonamerna oviranja rušenja starih objektov 
s strani najemnikov "na črno" postavljenih kontejnerjev Marine Izola (tj. 
Portinga d.o.o in Marinvesta d.o.o.), Kontejnerji, ki kljub temu, da so postavljeni 
nelegalno in v njih poslujejo brez ustreznih delovnih dovoljenj na zemljiščih, ki so 
v občinski lasti, izolske "civilne iniciative in zainteresirane stroke" očitno ne moti. 
Ravno nasprotno, s svojim "strokovnim " znanjemočitno podpira in ščiti tak način 
dela, kar prav gotovo ni v interesu neke urejene družbe za katero se proglaša..

Vsekakor pa nam je v veselje in vzpodbudo, da so se oglasili strokovnjaki, ki bodo 
usmerjali veter takrat, ko bomo zopet imeli opravka z rušenjem kakšnih objektov 
ali organizacijo kakšne regate, ne samo v Izoli. Dali jim bomo možnost, da se bodo 
z ustrezno upravo dogovorili, da bodo v takem primeru uredili, da bo namesto 
tramontane zapihal jugo.
Ne glede na vse pa vas moramo obvestiti, da bo investitor vztrajal, pa ne mimo 
občine, pač pa tako kot dosedaj, v sodelovanju z občino. Zato koristimo to 
priložnost tudi za zahvalo županji in občinski upravi, da nam je omogočila 
predstavitev projekta v galeriji Alga, Izolanom pa za obisk, konstruktivno 
sodelovanje in izrečene dobre namene.

Direktor Argoline Boštjan Čoki, udis.

V pojasnilo predsedniku KS Haliaetum
Spoštovani predsednik KS Haliaetum g. Lucio Gobbo. Tvoj odgovor na moje 
javno zastavljeno vprašanje objavljeno v Mandraču je bil po vsebini vsekakor 
pričakovan. Ko človek pač nima argumentov s katerimi bi odgovarjal na 
zastavljena vprašanja,se pač poskuša izviti na tak način, da se razpiše na 
dolgo in široko o temi, ki sploh nima zveze z aktualno zgodbo ali pa le 
obrobna. To je povsem razumljivo.
Pred vsem drži, da se tvoj odgovor sploh ne nanaša na moje dokaj eksplicitno 
postavljeno vprašanje o tem, kaj se je zgodilo z mojo pobudo o nujni dodatni 
razsvetljavi posameznih prehodov za pešce tako v naši KS kot na širšem področju 
mesta, ki so, taki kot so, življensko nevarni.
Poraja se ti vprašanje o načinu moje komunikacije s teboj kot predsednikom KS, 
preko časopisa. Tvoja domneva je, da bi moral biti s teboj v sporu če komuniciram 
s teboj v časopisu ? Mar res ? Tudi jaz nisem v nikakršnem sporu s teboj, mislim pa 
da imajo krajani pravico in možnost biti seznanjeni o delu KS tudi s polemikami, ki 
nastajajo v svetu KS in, da ni dovolj, da jih obveščamo samo z uradnimi obvestili o 
naših uspehih.
S tem spoštovani Lucio, ko sem na svetu KS podal pobudo za ureditev prehodov za 
pešce sem opravil eno izmed nalog članov sveta KS in sedaj te samo sprašujem,kaj 
si ti kot predsednik KS storil s to pobudo? Te mar tega ne smem vprašati javno? 
Mene namreč krajani sprašujejo, kaj smo do sedaj na tem vprašanju storili.
V tvojem odgovoru si sicer nanizal kar veliko podatkov o tem kako je potekala 
zamenjava oz. postavitev nove javne razsvetljave v Izoli. No vsekakor zanimivo in 
poučno branje. V svojem vprašanju o razsvetlitvi prehodov za pešce sem res 
omenil tebe in tvojo firmo ampak izključno v pomenu profesionalnega in seveda 
tudi hitrega reševanja tega problema. Jasno je, da imate s tem delom izkušnje in 
prepričan sem, da bi se ti še posebno zavzel za to, saj si kakor sam izjavljaš pri 
postavljanju javne razsvetljave v Izoli žrtvoval veliko svojega prostega časa in 
znanja in to brezplačno za Izolo. Kar pa se tiče omembe oz. dvoma o razpisu 
oddaje del za javno razsvetljavo v Izoli sem samo omenil govorice, ki jih je slišati 
po Izoli
Gospod Lucio, tvojega odgovora na moje jasno in nedvoumno vprašanje pač nisem 
dobil. Še več, tvoj odgovor mi še bolj utrjuje domnevo, da od datuma vložitve moje 
pobude pa vse do danes ni bilo storjeno ničesar. Vesel bom če me boš uspel 
prepričati, da temu ni tako. Morda pa bomo kaj več dorekli že dan pred objavo tega 
članka, na seji sveta KS. Do tedaj lep pozdrav.

Ivan Bizjak

IZLET NA SARDINIJO
Klub prijateljev Izole organiziramo še en izlet na Sardinijo in 
Korziko v dneh od 20. do 23. maja letos. Drugi izlet organiziramo, 
ker zaradi velikega povpraševanja je prvi avtobus za 6. maj 
popolnoma zaseden. Interesenti naj se oglasijo po telefonu ali osebno 
pri Tončku, kjer dobijo program in vse ostale informacije. 640 51 51 
ali 041 807 800.
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13. seja Občinskega sveta

NEPROBLEMATIČEN ZAZIDALNI NAČRT LIVADE II.
Izolski občinski svetniki se bodo na 13 - ti redni seji spopadli z
dokaj zahtevnim dnevnim redom, čeprav po vsebini tiskovne
konference na kateri običajno predstavljajo gradivo za sejo, ni 
bilo videti nič posebej delikatnega.
No ja, gotovo bo mnoge lastnike vikendov in jaht zanimalo vprašanje 
zaračunavanja turistične takse, posamezne Izolane z investicijskimi 
željami pa bo gotovo zanimalo, kakšna bo cena za meter
takoimenovane stavbne pravice. Prav zanimivo pa je, da na tiskovni
konferenci ni bilo slišati niti besede o predlogu Odloka Zazidalnega 
načrta Livade - zahod, ki je še pred kratkim povzročal toliko hude 
krvi, zdaj pa se zdi, kot da je le še stvar formalne potrditve. Sicer 
pa, pojdimo po vrsti.

VIKENDAŠI IN NAVTIKI BODO PLAČALI PAVŠAL
Županja Breda Pečan predlaga sprejem predloga Odloka turistični taksi. 
Večino sprememb narekuje 15. januarja objavljeni Zakon o spodbujanju 
razvoja turizma, ki je predvidel nove zavezance za plačilo turistične takse 
in sicer: lastnike počitniških hiš ali počitniških stanovanj in lastnike plovil, 
ki imajo stalni privez v turističnem pristanišču in uporabljajo plovilo za 
prenočevanje.
Pri teh novih zavezancih za plačilo turistične takse predvideva 
zakonodajalec plačilo v letnem pavšalnem znesku, pri čemer določa zgornjo 
mejo števila točk glede na velikost stanovanjske površine počitniškega 
stanovanja oziroma dolžine plovila. ^
Ta zgornja meja je postavljena pri počitniških stanovanjih na 400 točk za 
eno ležišče. Po sedaj veljavni vrednosti točke bi to pomenilo letno plačilo 
6.280,00 SIT, po vrednosti točke 22,00 SIT, ki začng veljati 1.1.2005 pa 
bo to pomenilo8.800,00 SITplačila turistične takse letno.
Za plovila je izračunanih 800 točk (cca 12.500 SIT) do dolžine 10 m in 
1200 točk (cca 18.850 SIT) za plovila daljša od 10 metrov.
Glede na številne ugodnosti, ki jih lahko koristijo gostje Izole, od 
brezplačnih plaž, pestre prireditvene dejavnosti ali urejenih javnih površin 
je v predlogu odloka postavljen pavšal na zgornji meji, ki jo predvideva 
Zakon o spodbujanju razvoja turizma. Predlog odloka tudi predvideva, da 
bi se turistična taksa za lastnike počitniških stanovanj in plovil uvajala 
postopoma in bi zavezanci plačevalipolne zneske šele leta 2006.

ZA STAVBNO PRAVICO 1/50 VREDNOSTI ZEMLJIŠČA
Izolski občinski svet je že dobro seznanjen z uvajanjem takoimenovane 
stavbne pravice, ki pravzaprav omogoča investitorjem, da na tujem 
zemljišču (občinskem) gradijo stavbe ne da bi kupili zemljišče ampak zanj 
plačujejo nadomestilo za stavbno pravico. Investitor, ki pridobi stavbno 
pravico za zemljišče na katerem bi naprimer gradil poslovni prostor, dobi 
to pravico za največ 50 let, kljub rednemu plačevanju obveznosti pa na 
koncu tega obdobja ne postane lastnik zemljišča
Cena nadomestila je izražena v točkah, saj se bo z vstopom Slovenije v 
Evropsko skupnost tudi cena zemljišč spremenila, zato ta novi način 
omogoča izračunavanje stavbne pravice glede na takrat veljavne cene 
zemljišč. Vsekakor pa je v pravilniku zapisano, da se nadomestilo določi 
tako, da sc današnja vrednost zemljišča deli z maksimalno dobo podelitve 
(50 let) oziroma kakšnih 300 tolarjev za kvadratni meter, kar je seveda 
neprimerljivo z višino najemnin za isto zemljišče. Prav zaradi ugodnosti 
takega načina gradnje gre pričakovati, da se bodo investitorji bolj zanimali 
za gradnje industrijskih in obrtnih obratov v Izoli, saj smo prav zdaj priče 
pojavu, da se, tudi izolski obrtniki, vse bolj zanimajo za nakup zemljišč in 
objektov v Brkinih in na Krasu.

Če je bilo na predstavitvi urejanja območja, kot so si ga zamislili 
udeleženci Evuro Pan natečaja slišati veliko pohval na račun nekaterih 
zamisli arhitektov pa je bilo pred tem slišati veliko pripomb na predlog 
o stanovanjski pozidavi omenjenega območja. Z dodajanjem univerzitetnih 
programov je kar nekako zbledela informacija, da bo na tem območju 
zraslo cca 430 stanovanjskih in turistično nastanitvenih enot, ter hotel z 
200 ležišči. Razmerje med stanovanjskimi in turističnimi bivalnimi 
enotami je 1:1. V določilih je tudi zapisano, da bivalnih turističnih enot 
ni mogoče spreminjati v stanovanjske enote.

PREKLETA ANKETA

PRVO CESTE, POTEM PARKI
Morda je bil tudi dež kriv, da ste tako odločno glasovali za to, naj v občini 
najprej popravimo ceste, šele nato naj se lotimo parkov. Vprašanje še zdaleč 
ni bilo zlonamerno zastavljeno, kot so nam nekateri očitali, želeli smo le 
opozoriti na to, da so nekatere naše lokalne ceste v zelo slabem stanju in bi 
jih bilo treba, vsaj pred sezono, popraviti. In ker nismo želeli vsiljevati 
našega mnenja smo povprašali za mnenje tudi bralce. Rezultati so zgovorni.
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REZULTATI ANKETE

Pred začetkom turistične sezone moramo najprej urediti:

Parke (28%)

Ceste (72%)

Anketa odraža mnenja uporabnikov spletne strani www.man<lrac.com In ni namenjena 
raziskavi javnega mnenja.

HmnrfTCi

Letošnja pomlad je minila v znamenju številnih ideoloških, moralnih 
in podobnih dilem med katerimi sta izstopali problematiki izbrisanih 
in gradnja džamije v Ljubljani. O slednjem smo Izolani govorili bolj 
na načelni ravni, zato nas tokrat zanima, kako bi ravnali, če bi kdo 
predlagal gradnjo džamije v Izoli.
Bi soglašali z gradnjo džamije v Izoli, ali bi ji nasprotovali?

glasujete seveda na naši spletni strani www.mandrac.com 
lahko pa nam tudi pišete na naslov: Mandrač, Veliki trg 1, Izola

Spletna stran Mandrača nastaja v sodelovanju c /■■‘ J.uijan

www.izolanka.com V
... 'n

v

Izola - Sončno nabrežje 4, tel. 05/ 640 39 35

Menjalnica
ODPRTO VSAK DAN od 8.00-19.00 

SOBOTA od 8.00-12.00

v ■ r

šifra

BREZPLAČNA
TELEFONSKA

ŠTEVILKA 080 18 33
■\

OBALA V MALEM ^

nepremičnine
immobili

NAKUP, PRODAJA, ZAMENJAVAHIŠ, STANOVANJ, PARCEL
IMAMO LICENCO IN 12 LET DELOVNIH IZKUŠENJ PRI POSLOVANJU Z NEPREMIČNINAMI

Izola - Kristanov trg 2, tel. 05/ 640 11 10, fax: 05/ 640 11 11
www.slffra-nepremicnine-sp.si
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Naši dokumenti po 1. maju

BREZ PANIKE IN BREZ NEPOTREBNIH STROŠKOV
Prvega maja bo Slovenija postala polnopravna članica Evropske 
skupnosti, kar dejansko pomeni, da bomo postali tudi državljani 
neke nove skupnosti, ki seveda ima svoja pravila, zakone in 
uredbe. Kaj se bo spremenilo na področju urejanja nekaterih 
osnovnih dokumentov, ki jih imamo državljani Slovenije smo 
vprašali načelnika Upravne enote Izola, Branka Andrejašiča.
- Najpomembnejša je informacija, da vsi naši veljavni dokumenti 
ostanejo v veljavi tudi po 1. maju in nam zaradi vstopa v evropsko 
unijo ni treba menjavati nobenega od veljavnih dokumentov, od 
osebnih izkaznic do pasošev, prepustnic in vozniških dovoljenj.

- Kaj pa registrske tablice na 
avtomobilih?
Registrske tablice, ki so na vozilih 
zdaj bodo ostale in veljale tudi 
vnaprej. Seveda bodo lastniki, če 
bodo to želeli, lahko zamenjali svoje 
registrske tablice z novimi, 
evropskimi. Možnosti sta dve: Ali 
ohrani označbe prejšnje tablice na 
novi in bo seveda moral plačati 
vse stroške povezane s tem. 
Seveda to pomeni, da mu ne bo 

_ treba zamenjati prometnega 
V dovoljenja in tudi z zavarovalnico

nc bo imel novih stroškov. Če pa 
bo zamenjal označbe bo moral 

zamenjati prometno dovoljenje in zeleno karto. Z zavarovalnicami se 
že dogovarjamo, da se bomo v takih primerih medsebojno obveščali.
-Ali bomo ob poteku registracije dobili nove tablice?
- Zaenkrat to ni potrebno in bodo še kar naprej ostale naše tablice. 
Ko pa bo kdo kupil nov avtomobil ali bo moral vrniti stare bo po 1. 
maju dobil nove evropske tablice, ki imajo prednost le v tem, dan/ 
več potrebna SLO nalepka, ker so evropske in državne oznake že na 
registrski tablici.
-Kako bo z vozniškimi dovoljenji?
- Pomebno je, da se vozniška dovoljenja znotraj evropske skupnosti 
medsebojno priznavajo, kar pomeni, da bo naš občan, ki bi recimo 
odšel nekam v tujino, naše vozniško lahko zamenjal za njihovo. 
Stranka sicer lahko vpraša za takoimenovano evropsko vozniško 
dovoljenje, vendar to ni potrebno, saj bo naše dovoljenje veljalo še 
naprej. Tudi prometna dovoljenja bodo veljala še naprej, razen če bo 
kdo moral zamenjati prometno dovoljenje po 1. maju bo dobil tisto, 
ki bo evropsko prilagojeno. Kakšna bodo bodoča vozniška in 
prometna dovoljenja pa še ni čisto znano in tudi v uredbi to ni 
zapisano.
- V zadnjem času ste precej Izolanov obvestili, da jim poteče 
veljavnost vozniškega dovoljenja.
- Zdaj se namreč izteka desetletno obdobje od uvedbe sedanjih 
vozniških dovoljenj in marsikdo je spregledal podatek o veljavnosti 
njegovega vozniškega dovoljenja. Ker je vozniško dovoljenje 
dokument, ki velja celo desetletje smo se odločili, da bomo tiste, ki 
jim dovoljenje poteče, opozorili na to dejstvo. Tako že nekaj časa 
opozarjamo po 200 ljudi mesečno, maja pa jih bo 400 in junija celo 
800, saj je takrat največ ljudi dobilo nova vozniška dovoljenja. 
Moram tudi povedati, da so nam ljudje zelo hvaležni za to pozornost 
in smo prejeli kar nekaj pohval na ta račun. (MF)

FRIZERSKI SALON

V «"cSf.t0

i io%

URNIK • ORARIO

PON • TOR • PET
13.00-20.00

SRE • ČET
8.00- 14.00

SOB
7.00- 13.00

Neda Antončič s p.
6310 Izola, Smrekarjeva ul. 27 

tel. 05/641-95-87

Naša država sicer postaja 
vse bolj elektronska 
(e-država) in vse več stvari 
lahko urejamo po intrnetu, 
vendar to še ne pomeni, da 
smo brez formularjev. Ravno 
obratno, vse več jih je in 
dokaz je tudi "formularska 
stena" v drugem nadstropju 
občinske stavbe, kjer lahko 
sami poiščete formular, ki 
ga potrebujete in ni treba s 
tem nadlegovati delavcev 
uprave.

V naslednjem Mandraču pa bomo pripravili nekaj informacij o tem, 
kaj vse morajo pripraviti in prijaviti organizatorji javnih prireditev. 
Gre za večje število novosti, od tega da vse oač ni javna prireditev 
do tega, da je treba prireditve odslej prijavljati na policiji. Več pa v 
naslednjem Mandraču.

USPOSABLJANjE ZA LOKALNO SAMOUPRAVO
V petek 19. marca je bila v Izoli 8. skupščina Združenja tajnikov 
slovenskih občin, ki je bila hkrati nekakšno največje letno srečanje 
vodstvenih delavcev slovenskih občin oziroma občinskih uprav. Med 
drugim so na srečanju govorili tudi o izobraževanju in usposabljanju 
delavcev občinskih uprav, posebej ob vstopu Slovenije v skupnost 
evropskih držav in ob tem predstavili Šolo lokalne samouprave. 
Doktor Stane Vlaj, direktor Inštituta za lokalno samoupravo pri 
Fakulteti za upravo, jo je predstavil tako-le:
"Občinska in pričakovana pokrajinska samouprava zahtevata dobro 
usposobljene direktorice in direktorje občinskih uprav, župane in 
člane občinskih svetov ter kadre, ki bodo delovali v pokrajinskih 
organih. Vsebine, ki jih potrebujejo za svoje čimbolj učinkovito 
strokovno delo ali opravljanje funkcij so najprej tiste, ki izhajajo iz 
domačih razmer in aktualnega dogajanja. Vstop Slovenije v EU pa še 
dodatno utemeljuje razloge za pridobivanje novih znanj in veščin. 
Članstvo v EU namreč pomeni nove naloge - ki jih vsebujejo 
predpisi in politike EU - tako za državo kot za občine in pokrajine, 
pa tudi za državljane Evropske Unije.
Občine in pokrajine bodo imele dodatne naloge zlasti na področjih 
kot so varstvo okolja, socialna politika, javna naročila, preskrba in 
podobno, gre pa tudi za konvencije in priporočila SE, ki se nanašajo 
na udeležbo državljanov v lokalnem javnem življenju, javno etiko, ki 
veže funkcionarje in zaposlene v lokalnih upravah, položaj mladih in 
tujcevv lokalni samoupravi idr.
Programski svet Šole za lokalno samoupravo za usposabljanje 
najodgovornejših kadrov v občinah, je pripravil pet zaokroženih 
programskih sklopov usposabljanja: slovenska lokalna samouprava in 
evropske izkušnje, pravna in finančna podoba občine, prenova 
funkcij v občinski upravi, razvoj menedžmenta v občini ter 
gospodarski in prostorski razvoj občine in regije. Vsak od njih 
vsebuje po pet tem, te pa so: ustavne spremembe 2004, novi zakon o 
lokalni samoupravi, uvedba pokrajin, projektno financiranje in

proračun občine,
informatizacija občin, 
projektni menedžment v 
občinski upravi, vloga 
občin in pokrajin v EU.

V drugem delu Šole 
lokalne samouprave so 
še povsem aktualne 
teme kot so javna 
naročila, podeljevanje 
koncesij, ureditev
uslužbenskih razmerij in 
plač.
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Razgrnitev prostorskih dokumentov

NISO STANOVANJA SAMO V ARGOLINI
Od prejšnjega četrtka so na ogled in oceno predlogi sprememb in 
dopolnitev prostorskih sestavin planskih aktov Občine Izola za več 
območij, ki so bila v zadnjem času tako ali drugače predmet 
zanimanja javnosti. Kar nekajkrat je bilo v tem letu rečeno, da 
bomo Izolani posegali v prostor le do te mere kolikor se bomo 
skupaj dogovorili in kolikor bo menila stroka. Tako je bilo v 
primeru posegov v območje Livade II., posebej pa zadnje čase ob 
razpravah glede Argoline. Prav zato je vredno pogledati 
predložene dokumente in sodelovati v razpravi o njih, saj bodo 
pravzaprav temelj za izdelavo različnih izvedbenih dokumentov, 
kot so naprimer zazidalni načrti za posamezna območja 
Na ogled in za razpravo so pripravljeni naslednji planski dokumenti:
1. obalno območje med Koprom in Izolo s kontaktnimi 
površinami bolnišnice
2. območje Simonov zaliv v Izoli
3. območje planske celote T 1/1 - Marina
4. območje naselja Šared
5. območje Baredi - Sveti Donat

OBMOČJE MARINE - POVSOD STANOVANJA
Meja območja poteka od carinskega pomola po robu ribiškega 
mandrača, vključuje cestišče Sončnega nabrežja, drevored 1. maja, 
Dantejevo ulico, Morovo ulico, cesta v Simonov zaliv. Območje 
arheoloških izkopanin Rta Korbat do hudournika Rikorvo se s tem 
dokumentom izloča iz tega območja urejanja in se priključi k planski 
celoti Simonov zaliv.

Iz tega gradiva omenjamo 
predvideno je nadomestno 
gradnjo objektov v območju 
Lonke in parka P. Coppo, 
pri čemer se bmočje Lonke 
uredi kot mestni trg, 
namenjen pešcem, zelenju 
in različnim prireditvam, ki 
pestrijo življenje v mestnem 
središču z možnostjo 
izgradnje podzemnih
parkirišč.
Objekti in lokacija 
Gostinske šole se rezervirajo 
za hotelsko dejavnost s 
pripadajočo infrastrukturo. 

Objekti tovarniškega kompleksa »Riba«, bivše »Male opreme« in 
manjši starejši stanovanjski objekti ob Dantejevi ulici so predvideni 
za sanacijo in za nadomestno gradnjo. Na mestu teh objektov je 
možna gradnja objektov, ki so namenjeni turizmu in bivanju.
V kompleksu Argo je predvidena ohranitev vhodnega objekta v bivši 
tovarniški kompleks s kurilnico in tovarniškim dimnikom, cerkvijo in 
stanovanjskimi objekti z pripadajočimi zemljišči. V preostalem delu 
kompleksa se predvideva program skladno z značajem urbanih središč 
in turističnih območij (trgovske, hotelske in podobne gostinske stavbe, 
kultura, stanovanjske stavbe in druge turistične nastanitve. Trgovske, 
gostinske in servisne vsebine so predvidene ob notranjih javnih 
površinah, ter ob obalni peš poti.
Območje bivšega tovarniškega kompleksa »Argo« je zelo povezano z 
mestnim jedrom in bo kot tako prevzelo pozidanost in izkoriščenost 
zemljišča. Faktor izkoristka območja (FSI) je 1,5, v celotnem območju 
obravnave pa se upoštevajo zgornje meje višinskih gabaritov 
novopredvidenih objektov (objekti ob obali do P+2, objekti, ki bodo 
bolj oddaljeni od obale do P+3, objekti ob Dantejevi ulici do P+2)
Notranje ureditveno območje parka Arigoni je opredeljeno kot 
območje parka, širše območje z objekti bodočega mladinskega centra 
in objekta vodnih športov, pa kot območje za šport in rekreacijo. 
Park mora ostati v svojem celotnem obstoječem obsegu z obstoječo 
namembnostjo.
Večina območja hotela Delfin in marinskega objekta Amfora je 
predvidenega za turistično dejavnost z nastanitvijo, del območja pa je 
namenjno za druge zelene površine. V hotelu Delfin se predvidevajo 
dogradnje kot dopolnilo osnovnega programa hotela.
V mešanem območju južno od Tomažičeve ulice pa naj bi bila 
možna gradnja objektov za bivanje tako stanovanjskih kot tudi 
turističnih. Poleg tega je v območju možna gradnja objektov z 
trgovskimi in storitvenimi vsebinami.

SIMONOV ZALIV - DVA NOVA HOTELA
Območje je razdeljeno na območje arheološkega spomenika na rtu 
Korbat, sprehajalno kopališko območje od rta Korbat do plaže pod 
Belvederjem, območje turističnega naselja Simonov zaliv, območje 
med Prešernovo cesto in turističnim naseljem Simonov zaliv (ob 
Morovi ulici) in območje nad plažo pod Belvederjem 
Pretežna namenska raba tega območja, ki se na zahodu razširi do 
plaže pod Belvederjem, na 
vzhdi pa do Ricorva je 'V 
turizem, rekreacija in zelene 
površine. Vzhodni del območja 
(rta Korbat ) je kulturni 
spomenik. Pretežno pozidano in 
zaključeno območje med 
Prešernovo cesto in Morovo
ulico je območje mešane rabe 
s stanovanjsko, turistično in 
oskrbno storitveno rabo.
- V območju arheološkega spomenika na rtu Korbat je predvideno 
nadaljevanje preiskav, prezentacija najdišča z gradnjo muzejskega
objekta in rekonstrukcija antičnega pomola, na območju Simonovega 
zaliva pa med drugim tudi gradnja novih nastanitvenih kapacitet višje 
kategorije v novem hotelu ali depandansah (do 300 ležišč) s
spremljajočimi programi (restavracija, kongresna dvorana, center 
dobrega počutja ter ureditev obstoječih in gradnja novih parkirišč za 
sedanje in predvidene programe (v nivoju in garažah - 500
parkirnih prostorov), gradnja kopališkega objekta z notranjimi in 
zunanjimi bazeni.
V območju nad plažo pod Belvederjem je predvidena gradnja novega 
hotela višje kategorije s 300 ležišči s spremljajočimi programi 
(restavracija, rekreacijski prostori z notranjim in zunanjim bazenom, 
garaža) na podlagi nagrajenih natečajnih rešitev izvedenega javnega 
natečaja ali na podlagi rešitev novega javnega natečaja, gradnja 
dovoza s Prešernove ceste in spremljajočih prometnih površin itd.

ŠARED - STANOVANJA
Območje je namenjeno za: območja stanovanj, mešanih območij, 
športno rekreacijskih in zelenih površin, prometne, telekomunikacijske, 
energetske, komunalne in okoljske infrastrukture. V posameznih 
stanovanjskih objektih je dopustno vzpostaviti nemoteče poslovne 
dejavnosti. Naselje Šared se načrtuje kot lokalno oskrbno in 
storitveno središče, s tem, da se okoljsko obremenjujoče dejavnosti 
(sprejemljive višje ravni hrupa, prometne obremenitve ipd.) locira ob 
glavnih prometnicah ob in v naselju. V vsem območju se opredeli 
zelene in odprte površine, še zlasti se izpostavljene površine na 
večjih strminah nameni predvsem varovalnim namenom (naravna 
utrditev brežin, preprečevanje negativnih učinkov vetra ipd.)
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NA BAREDIH PA BODO IMELI COLF IGRIŠČE
V območju je zdaj 109 stanovanjskih stavb in dva poslovna objekta 
(stanje: december 2003). Poleg stanovanj so v Šaredu tudi gostinski

/ obrati, proizvodne delavnice
in sedeži podjetij (skupaj 10 
gospodarskih družb oziroma 
samostojnih podjetnikov). 
Površina pozidanih zemljišč, 
vključno s prometnimi 
površinami je 15,5 ha. 
Nezazidana stavbna zemljišča 

‘ obsegajo 35,5 ha, vendar jih 
bo, zaradi terenskih razmer, varovalnih režimov in strukturiranja 
pozidave v naselju določen del izvzet iz pozidave in namenjen za 
posebne zelene površine.

OBALA MED KOPROM IN IZOLO - MALO POSEGOV
Strokovne podlage za urejanje tega območja smo v Mandraču že 
predstavili, zato tokrat le povzamemo, da je v programu izgradnje 
avtocest RS je predvidena gradnja hitre ceste, ki bo obalna mesta 
navezovala na republiški avtocestni sistem. Državni lokacijski načrt se 
izdeluje za izbrano varianto, po kateri se cesto umakne od obale in 
se del obale lahko zapre za motorni promet. Spremenjen prometni 
režim bo omogočal nove možnosti povezave somestja Koper - 
Izola,nove možnosti ureditve obale za športno rekreacijske namene in 
druge programe, ki so vezani na morje, za potrebe prebivalcev in 
širšega zaledja in integracijo obravnavanih površin v življenje in

V kontaktnem 
območju bolni
šnice pa gre za 
ovrednotenje po
drobnejše namen
ske rabe znotraj 
ureditvenega ob
močja mesta in 
stavbnih zemljišč 
zaradi velike 
časovne razdalje 
in spremenjenih 
razmer v katerih 

seje v sedemdesetih letih načrtoval kompleks območja bolnišnice.

BAREDI -GOLFIGRIŠČE
Pobudo za izdelavo Sprememb in dopolnitev prostorskih sestavin 
planskih aktov Občine Izola za območje Baredi - Sv. Donat je 
podala družba Golf Istra d.o.o. iz Kopra, ki načrtuje mrežo golf 
igrišč v slovenski in hrvaški Istri. Program investitorja obsega 
izgradnjo golf igrišča s spremljajočimi objekti na območju Baredi - 
Sv. Donat in prostorsko ureditev naselja Baredi.
Izgradnja golf igrišča s spremljajočimi objekti na območju Baredi - 
Sv. Donat vključuje golf igrišče z 18-imi igralnimi polji, centralni 
objekt - golf hiša, manjši nastanitveni kompleks, ki bi se strukturno 
navezoval na zasnovo naselja Baredi, servisni objekt in parkirišče. 
Prostorska ureditev naselja Baredi pa predvideva dopolnilno gradnjo, 
prostorsko in funkcionalno zaokrožitev naselja ter prometno in 
komunalno ureditev naselja.

To so torej kratki povzetki gradiv, ki bodo do 17. aprila 
na ogled v pritličju stavbe Občine Izola, Verdijeva 1, 
Izola (Občinska inšpekcija) ter v prostorih: Krajevne
skupnosti Korte, Krajevne skupnosti Izola staro mesto in 
Haliaetum, Krajevne skupnosti Livade in Krajevne 
skupnosti Jagodje Dobrava

Javna obravnava predlogov navedenih dokumentov pa bo v 
Kinodvorani Odcon Izola, Drevored l.maja 4, Izola, po 
naslednjem vrstnem redu:
- 31.03.2004 ob 17.00 uri za obalno območje med Koprom 
in Izolo s kontaktnimi površinami bolnišnice in ob 18.00 
uri za območje naselja Šared
dne 07.04.2004 ob 17.00 uri za območje Simonov zaliv v 
Izoli, ob 18.00 uri za območje Marina v Izoli in ob 19.00 
uri za območje Baredi - Sveti Donat

CVETKE BREZ SMETKE
V soboto, 20.3.2004, so se otroci in mladina iz Izole (25 jih je 
bilo) udeležili čistilne akcije »Cvetke brez smetke« v organizaciji 
Obalnega planinskega društva Koper. Med udeleženci so bili tudi 
otroci in starši iz različnih koncev občine Koper. Čistilo se je iz 
različnih smeri, Izolani smo prevzeli markirano pot iz Ankarana do 
Škofij. Naše druženje smo zaključili s prireditvijo na Tinjanu, kjer 
smo se srečali vsi udeleženci akcije. Posladkali smo se s krofi in 
jabolki ter pogreli s čajem. Tri »izolske cvetke« (Aliče Štampar, Tea 
Ivančič in Bojan Lisjak, z moralno podporo Danijele Radovič) so ob 
marljivem čiščenju spesnile:

Glej, glej, glej, 
kako se jim mudi, 
kaj jih briga za smeti 
po krofih jim diši.

Pločevinke in plastenke, 
vse za sabo puščajo, 
kako naj me drobne cvetke 
med šaro rastemo.

MOŽEM ZA MUČENIŠTVO
Jordan Krašovec J.O.K./

Le vkup zdaj mučeniki vsi, 
svoj dan slavimo danes mi, 
naš praznik je današnji dan, 
naj bo dostojno praznovan.

Zdaj vsak naj si olajša vest 
in tragično pove povest, 
kako na limance je šel, 
ko ženskam slepo je verjel.

Kako vse prej lepo je blo, 
ponižno, nežno in toplo, 
a ko izrekel si svoj da, 
pokazala je, kaj res zna.

Če bil si prej že tak junak, 
sedaj copati si enak, 
ubogat moraš na migljaj, 
prostosti je za vedno kraj.

Zdaj zate nima časa več, 
za dnar pa vsak dan vpraša. 
Prijazna je, ko ga dobi 
sicer ji zate prav nič ni.

Vsak dan ti žepe vse pretakne, 
da si kak tisočak iztakne, 
a ko plača vsa skopni, 
kdo je kriv ? Seveda ti.
Da bla bi lepa in po modi, 
zdaj vsa nališpana že hodi, 
lase si barva in topira, 
in nohte si skrbno lakira.

Še šminka, pudra se vsak čas, 
da lepši bil bi njen obraz, 
da vsa je lepa, vsa dehti, 
ko k znankam na klepet hiti.

Tam vsem zaupno govori, 
češ, kakšen rogovilež si, 
da nočeš kuhat, likat, prat, 
da boljši bil bi kakšen mlad.

Vsak horoskop skrbno prečita, 
če kje ji zvezda sreče svita, 
kar piše tu, prav vse verjame, 
čeprav reči, na moč neslane.

Skrbno nadzira vsako pot, 
da ji ne skočiš kje čez plot, 
a zanjo je nedolžna reč, 
če ji kateri je res všeč.

Vsak listič ti skrbno pregleda, 
ker ljubosumnostjo razjeda, 
za hrbtom pa se ti krohoče, 
saj sinku si le krušni oce.

Če zarohniš, se pa razjoče 
in mulo pase ko otroče, 
orožje njeno so solze' 
tu popustimo vsi možje.

Če hočeš, da bo v hiši mir, 
navadi njenih se manir. 
Svobodo si zapravil zlato 
in prišel ženi pod copato.

Le to edino nas tolaži 
in bridke nan sponinc blaži, 
da srkneš včasih na skrivaj, 
če le nanese kak slučaj.

Zato pa danes naš je dan, 
za hip prav vse skrbi na stran. 
Do vrha kupice nalijmo, 
na zdravje "Mučenikov" pijmo.
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Zdravstveni dom Izolav v

V izolskem zdravstvenem domu je bila danes tiskovna konferenca 
oziroma kar majhna slovesnost ob prevzemu novega reševalnega vozila. 
Zavarovalnica Adriatic, Banka Koper, Intereuropa, Istrabenz in Luka 
Koper so v skupni donatorski akciji zbrali sredstva za nakup novega, 
sodobnega reševalnega vozila, ki so ga včeraj izročili Zdravstvenemu 
domu Izola in njegovi Reševalni službi. Vsak od donatorjev je daroval 
petino potrebnega zneska, torej 2,3 milijona tolarjev.
Z novim vozilom, ki povsem ustreza vsem zahtevam in standardom Pravilnika 
o nujni medicinski pomoči, se bo razširil vozni park reševalne službe na 
optimalno število vozil, kar je osnova za učinkovito in uspešno delo pri 
ohranjanju in v mnogih primerih reševanju človeških življenj.
Zdravstvena intervencija na obalnem področju je trenutno organizirana v 
okviru dveh organizacij, in sicer Prehospitalne enote nujne medicinske 
pomoči, ki je ena izmed delovnih enot Zdravstvenega doma Koper in 
Reševalne postaje Izola. Slednja se je pred nedavnim preimenovala v 
Reševalno službo Slovenske Istre Pomoč ponesrečencem in ljudem v stanju 
življenjske ogroženosti poleg prevoza v bolnišnico in predaje v čimprejšnjo 
zdravstveno oskrbo, vsebuje tudi pomoč na kraju nesreče in med prevozom 
samim. Poleg strokovno usposobljene ekipe potrebuje Reševalna služba pri 
svojem delu ustrezna vozila z zdravstveno opremo in aparati za oživljanje 
oziroma nudenje pomoči pri reševanju življenja, kot so defibrilator, EKG, 
respirator in aspirator.
Področje, ki ga pokriva Reševalna služba Slovenske Istre z devetimi vozniki 
in dvanajstimi zdravstvenimi tehniki, vključuje občine Izola, Piran in Koper 
s skupaj 79.283 prebivalci. Za Splošno bolnišnico Izola in Ortopedsko 
bolnišnico Valdoltra opravlja prevoze premestitev, preiskav ter prevoze 
pacientov na dom po celi Sloveniji. Letno opravi reševalna služba do 8000 
intervencij različnih stopenj nujnosti in do 800.000 km V letu 2003 je 
opravila 1559 nujnih rešvalnih prevozov in 6221 ne-urgentnih prevozov. 
Povpreči dostopni čas intervencijskih ekip v primeru intervencij, ko gre za 
življenjsko ogroženost, jelO minut.
Vozni park Reševalne službe upravlja z 8 avtomobili, ki se jim danes 
pridružuje novo, donirano, specialno reševalno vozilo Mercedes - Benz 
Sprinter 216 cdi, ki je za potrebe uporabnika ustrezno predelano.
Donatorska akcija Adriatica, Banke Koper, Intereurope, Istrabenza in Luke 
Koper skuša s svojim prispevkom zdravstveni oskrbi na Obali prispevati h 
kakovosti življenja vseh njenih prebivalcev.
Povejmo še, da je bilo na tiskovni konferenci, ki so se je udeležili vodilni 
delavci omenjenih donatorjev govora tudi o bodoči lokaciji Reševalne 
postaje, ki je sicer predvidena ob novih prostorih Komunale, vendar v Izoli 
ne bi imeli nič proti, tudi če bi ji prostore namenil kdo drug.

Medicinski pripomočki
tudi na recept
(naročilnico za tehnični pripomoček):

pripomočki za inkontinenco, za sladkorne bolnike, za stomo, 
obvezilni material, sanitarni pripomočki, električni stimulatorji, 

opornice, pripomočki za gibanje, stojo in sedenje

Izdelki za zdravo življenje

S STARIM PAPIRJEM DO NOVIH RADOSTI
Skrb za varstvo okolja postaja v našem času eden najbolj žgočih 
problemov sodobnega človeka. Bliža se 22. april, ki je DAN 
ZEMLJE in hkrati DAN TABORNIKOV. Prav slednji se kot 
ljubitelji narave, ob tem dogodku čutimo posebej poklicani 
narediti korak v smeri večje skrbi za varstvo okolja.
Simbolika znaka akcije;

Na znaku sta deček in deklica, ki objeta 
držita nad glavo Zemljo, ki ima prelepljen o 
razpoko z dvema obližema. Znak simbolizira 
mladino, ki se zaveda da s skupnimi močmi 
lahko pripomoremo k zdravljenju naše zemlje 
in opozarja na večjo skrb in na naš odnos do 
okolja.
V ta namen taborniki rodu Jadranskih 
stražarjev iz Izole pripravljamo v sodelovanju 
z Občino Izola v soboto 17. aprila AKCIJO 
ZBIRANJA STAREGA PAPIRJA, ki bo 
predvidoma potekala od 9 do 14 ure v Izoli 
(točen kraj sporočimo naknadno).
Vzporedno bomo organizirali t.i. 
FOTOORIENTACIJO, družabno tekmovanje 
odprto vsem osnovnošolskim otrokom. Starost 
in spol članov skupine ni pomembna, lahko 

je mešana skupina, saj je poudarek na druženju in zabavnemu načinu 
preživljanja časa. Ekipe bodo 3-4 članske. Na startu bodo dobile 
fotografije, ki so namigi za prepoznavanje znanih mestnih objektov. 
Objekt na fotografiji je kontrolna točka, kjer ekipa rešuje razne 
zabavne naloge za katere dobi točke. Poudarek torej ni na znanju 
temveč na spretnosti pri reševanju nalog. Pomembna je iznajdljivost 
in seveda dobra volja. Bolje ekipe rešijo naloge, več točk dobijo za 
kar bodo simbolično nagrajene. Ekipe se bodo podale na progo med 
10 in 12 uro. Štartnine NI!
Kaj še čakaš, zberi skupino prijateljev in pridi, ZABAVNO BOI!!!
K sodelovanju vabimo vsa društva in mladino (ne glede na to, da 
niso taborniki), ki si želijo preživeti nenavadno dopoldan po izolskih 
ulicah. Za prijave in informacije pa se lahko obrnete na elektronsko 
pošto vilette_cibej@hotmail.com in kranjc.urska@siol.net ali pa nas 
lahko obiščete v naših prostorih v sklopu športne dvorane v Livadah 
ob O.Š. Livade vsak petek od 19:30-20:30. (lanske slike dobite na 
www.rjsizola.rutka.net)
:: Sredstva, ki smo jih dobili od lani zbranih 2. ton starega papirja 
bomo namenili za nakup drevesa, ki ga bomo tudi tega dne nekje 
posadili! ::
Izpraznite kleti in pomagajte nam osrečiti otroke, saj bo izkupiček 
naše akcije namenjen Fundaciji za pomoč bolnim in revnim otrokom'
K SODELOVANJU STE VABLJENI VSI IZOLSKI OBČANI!!

Taborniki Odreda Sinjega galeba Izola

POMANjKANJE PROSTORA
Tokrat smo zaradi pomanjkanja prostora "na stran” postaviti prispevek o 
organiziranju bolnikov z luskavico in o pomenu mednarodnega dneva voda. 
Pričakujte jih v naslednjem Mandraču
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Nogomet
2.SNL
PORAZ S PRVAKI 
ADORRAIGRAIZOLANOV 
RUDAR VELENJE - MNK IZOLA 
ARGETA 2:010:01
VELENJE - Stadion ob jezeru, 
gledalcev 200, sodnik Babnik 7 (Lj).
Strelca: 1:0 -Ibrahimovič (46), 2:0
-Mulavdič (88).
MNK IZOLA ARGETA: Paal 7.
Vučkovič 6.5, Valenčič 6.5 (od 69. 
Bošnlakovič -J, Čavar 6.5, Franetič 
7, Božič 6.5, Dobrin 6 (od 73.
Apollonio -), Nadal 6.5, Čauševič 
6.5,Rastoder7.Šabič6.5.
Rumeni kartoni: Nadal, Čauševič,
Vučkovič.
Uvodna tekma drugega dela je imela 
dva povsem različna polčasa: v prvem 
se je__ obnesla strategija trenerja 
Kovačiča, saj so izolski nogometaši z 
odlično igro v obrambi povsem 
onesposobili domače napadalce.
Uspešno so zaustavljali zlasti njihove 
akcije po krilih in uspeli celo nekajkrat 
presenetiti s protinapadi. V 
zdravniškem žargonu bi lahko njihovo 
predstavo označili z »b.p.«. Rudar si 
tako kljub številnim poskusom - z 
izjemo strela IbrahimOViČa tik pred 
koncem, sploh ni uspel pripraviti resnih 
priložnosti.
Zato pa se je omenjeni igralec vpisal ■ 
med strelce že v prvem napadu v drugem polčasu, 
ko je z bližine premagal gostujočega vratarja 
PaUlU. Izolani so se odprli in skušali rezultat 
izenačiti, vendar so bile akcije v napadu večinoma 
premalo konkretne. Njihov spremenjen način igre 
pa je povzročil vrzeli v obrambni liniji, kar so 
domači igralci izkoriščali in večkrat ogrozili 
Paalov gol. V 82. minuti je najboljši strelec 
prvenstva Ekmečič že premagal izolskega 
vratarja, a se je žoga odbila od prečke in do nje 
je najhitreje pritekel izolski vratar. Do konca se je 
pritisk domačih nogometašev vse bolj stopnjeval, 
njihova prizadevanja pa je tik pred koncem 
uresničil MUlUVdiČ.
Trener Marjan Kovačič je po tekmi povedal: »Proti 
Rudarju seveda nismo imeli velikih pričakovanj. Z 
igro mojih fantov sem kljub porazu zadovoljen, saj 
so v glavnem igrali dobro. Žal smo prehitro 
dobili prvi gol. Skušali smo napadati, imeli smo 
tudi nekaj možnosti za izenačenje, a tokrat pač ni 
šlo. V nedeljo prihaja k nam sežanski Tabor, ki se 
bori za obstanek in mislim, da bo to za nas še 
ena težka tekma.Vsekakor pa bomo s fanti dali 
vse od sebe, da točke ostanejo doma.«

Branko Vuga

KAPUČINO
St***

JADRALCI BREZ POČITKA

3 SNL
AVTOPLUSEKPRESS
PSCTolmin: Avtoplus Korte 0:6 (0:3)
TOLMIN - Igrišče na Brajdi, gledalcev 100, 
sodnik Babnik (Ljubljana).

Strelci - 0:1 Durmič (19), 0:2 Čendak (23), 
0:3 Mehič (27), 0:4 Čendak (51), 0:5 Meš 
(71), 0:6 Meš (80).
Avtoplus Korte: Sirotič, Begič, Jureš (od 
63 Mešl, Mehič, Mumilovič, Furlunič, 
Buuer (od 72 Jenkouič], Štumpfer, Burucu, 
Čenduk, Durmič (od 83 Muminovič).

Po dokaj enakovrednem začetku so gostje v 
drugi polovici prvega polčasa v desetih 
minutah dosegli tri zadetke in zmagovalec je 
bil odločen. Kortežani so nadigrali domače v 
vseh elementih igre in zasluženo dosegli 
visoko zmago. Tolminci so poskušali s 
protinapadi, vendar so bili ob odločni 
obrambi gostov neuspešni.

2. DOL-ženske:
zmaga je bila zelo blizu!
INTERVAL A IZOLA - EVI VITAL 2:3
(25:19,21:25, 25:17, 26:28, 17:19)
INTERVAL A IZOLA: N. StUUiČ. M. 
Pešič, J. Pešič, S. Ruspor, U. 
deklič, D. Bundelj, L. Kolur, D. 
Gluvujič.
Po dveh urah boja z ekipo Evi Vital 
je bilo jasno več stvari: treneiju 
PeŠIČU in igralkam se ni uresničila 
želja, da bi se revanširali 
Ljubljančankam za poraz v prvem 
delu. Glede na rezultate zadnjih dveh 
nizov je tudi jasno, da je bila zmaga 
našim dekletom zelo, zelo blizu, 
razplet dogodkov pa se je pošteno 
poigraval z živci sicer maloštevilnih 
gledalcev. Tretja ugotovitev po 
tekmi je bila, da so bila naša 
dekleta povem enakovredna gostjam, 
žal pa so občasno delale preveč 
napak, kar so bodoče prvoligašice 
znale izkoristiti.
Že prvi niz je bil izenačen, a so si 
naše odbojkarice priigrale zanesljivo 
vodstvo in ga tako zaključile v svojo 
korist. V drugem smo videli boj za 
vsako točko, žal pa tudi nekaj 
spodrsljajev v obrambi Izole, tako da 
so gostje izenačile. V tretjem nizu so 
si naše odbojkarice priigrale prednost 
kar osmih točk in zmaga ni bila 
vprašljiva. Četrti niz je bil izenačen 

_________  od prve minute pa vse do konca.
Naša dekleta so imela kar dvakrat 

žogo za zmago, a so gostje na koncu vendarle 
uspele zmagati in rezultat v nizih izenačiti na 
2:2. V odločilnem nizu sta se ekipi ves čas 
izmenjevali v vodstvu. Tudi tokrat so naše 
odbojkarice večkrat imele zaključno žogo, a so 
bile tudi v končnici gostje bolj zbrane, tako da 
je sicer tesna zmaga pripadla njim.
Vsekakor si ekipa Izole, ki je tokrat nastopila 
brez nekaterih standardnih igralk, zasluži 
pohvalo za borbeno in kakovostno odbojko 
proti Ljubljančankam. Še to: če igra Evi Vitala 
sodi v prvoligaško prvenstvo, lahko po videni 
izenačenosti ekip mimo zatrdimo, da bi v 
elitno skupino sodila tudi naša dekleta.
Naslednje srečanje - zadnjo tekmo prvenstva 
na domačem parketu, bodo naše odbojkarice 
odigrale že v petek ob 20.00 uri, ko se bodo 
pomerile z ekipo Ljubljana II. Zadnji krog 
prvenstva bo prihodnjo soboto in naše 
odbojkarice bodo gostovale pri Mežici. 
Prvenstvena lestvica ostaja tudi po tem vikendu 
nespremenjena: v vodstvu je Evi Vital (54
točk), Solkan je drugi (46), Izola pa s tekmo 
manj tretja (43). (bv)

,1 POGLED
strani

piše ŽARKO 
Ijf ^ za Kapučino Športi

Jv
Srebrna medalja nam pač ne zadošča več. 
Evropsko rokometno krono nekateri že vidijo v 
Celju. Finale je lepa nagrada, do cilja bo težko, 
še enkrat bo potrebno prekositi same sebe. 
Nekoliko moti prva tekma v Celju, bo pa zato

toliko slajše v Nemčiji. Vsem je žal Velenjčanov, 
toliko smole le redko spremlja ekipe. Pohvale jim 
gredo tudi za hrabrost, saj ekipa premore samo 
slovenske igralce.Našim prvakinjam se zadnje čase 
tudi vse izpelje po željah. Že nekaj časa delujejo 
nekam »odsotno« in le občasni prebliski jih vodijo 
naprej. Vendar je tudi to ena od kvalitet velikih. 
Tudi nepravi strokovnjaki opažajo napake, 
predvsem v izboru in nakupih igralk. Res se bo ob 
ponovni evropski kroni vse pozabilo, toda tako 
Celje in Velenje dokazujejo, da imamo doma 
kvaliteto. Celjani celo zmanjšujejo proračun, vse le 
ni v denarju.Ob vseh teh uspehih napreduje tudi 
domača stroka, ob odhodu najboljših igralcev 
bodo na vrsto prišli tudi trenerji. Nekateri že 
imajo nekaj takšnih izkušenj. Ob vsem tem se nam 
v Izoli seveda kolca. Če smo nekoč nekaj 
pomenili, danes je vse zelo daleč. Eni in drugi so

sedaj daleč od prve vrste. Razlogov je več, 
nekateri so razumljivi, več je takih ki stvari še 
bolj bega. Vse nam uspeva v manjših selekcijah 
(morda zaradi staršev), vsi prestopi v višje 
kategorije pa niso posrečeni. Vse tudi ni vedno 
pogojeno samo z denarjem, tudi v boljših časih 
zelo odmevnih naslovov ni bilo napretek. Različne 
generacije so priigrale nekaj naslovov, toda 
kmalu so se izgubile v sivini. Koliko teh
»grehov« gre pripisati morju in podnebju še ni 
točno ugotovljeneo, vendar imata zagotovo prste 
vmes. Vsem je lepo pri nas, vse znamo izpeljati 
na najvišji ravni, sami zase pa poskrbimo bolj 
slabo. Res se na napakah učimo, žal jih mi 
pogosto ponavljamo, Še hujše, nič nas ne izučijo.

www.goldenindex.com
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Namizni tenis
I.SNIL-članice
Prevent Marenberg: Arrigeni 6:0
V soboto je ekipa Arrigonija igrala v gosteh pri ekipi Preventa iz 
Radelj ob Dravi. Izolanke so proti okrepljeni domači ekipi doživele 
enega najhujših porazov odkar nastopajo v prvi državni ligi. To je bil 
dvoboj, v katerem našim igralkam ni uspevalo prav -nič. Še v tistih 
nekaj tekmah, ko bi lahko obrnile rezultat v svojo korist, so delale na 
koncu začetniške napake. Tako je rezultat glede na prikazano igro 
povsem realen. Za ekipo so nastopile Kristina Rahotin, Erika Jauševac 
m Petra Kukovec.

Kristin Fatorič tretja
V nedeljo je v Ljubljani potekal 3.odprti turnir Republike Slovenije za 
kadete in kadetinje v posamezni kategoriji. Na turnirju je nastopilo 150 
tekmovalcev in tekmovalk iz 34 slovenskih klubov.
Pri kadetinjah seje naj višje uvrstila Kristin FatOriČ.Kristin je v polfinalu 
izgubila proti FajmUtOVi iz Fužinarja z 1:3. Dober rezultat in uvrstitev 
med osem najboljših je uspel Alenki AČiHIOViČ. Za uvrstitev med prve 
štiri je Alenka izgubila s 3:0 z Župančevo, prav tako igralko Fužinarja 
Interdiskonta iz Raven na Koroškem.
Simon Frank se je pri kadetih uvrstil med osem najboljših, za prvo 
četverico pa izgubil tesno 2:3 proti kasnejšemu zmagovalcu Ošlovniku iz 
Fužinarja.
Uvrstitev med 32 najboljših na glavni turnir je uspelo še GrOSOrjU
Vukoviču in Luki Argentiju.
Samo igro na turnirju lahko ocenimo kot pozitivno. Pri kadetih lahko 
naši odigrajo povsem enakovredno z najboljšimi. Zmanjka pa večkrat 
tista pika za zmago. Zaradi velikega razpona kvalitetnih igralcev nam 
tako ne uspevajo višje uvrstitve. Pri kadetinjah smo nekje za igralkami 
Fužinarja. Žal pa se po kvaliteti igre od njih oddaljujemo. Veliko bolj 
enakovredno smo igrali proti njim v lanski in predlanski sezoni.

Rokomet
LDRL-žensKe
Izola Bori: Piran 23:37111:15)
V lokalnem derbiju so Izolanke prehitro popustile in izkušene 
Pirančanke so zanesljivo pobrale vse točke v Izoli. Domače kadetinje 
imajo moči za 15 minut igre v prvoligaškem tekmovanju, potem pa se 
začenja njihova kalvarija. Vseeno pa so gledalci videli kar lepo igro in 
predvsem veliko IZolank na igrišču.

2. DRL-moški
Istrabenz Plini: ARcont Radgona 40:30
Izolani so bili izvrstni v napadu a slabši v obrambi, rezultat pa pove, 
da vprašanje zmagovalca ni bilo nikoli odprto. Presenečenje kroga pa se 
je zgodilo v Cerkljah, kjer so nepričakovano slavili Kočevci in 
Izolanom je zdaj res lahko žal, da so tako zlahka pustili točke v 
Cerkljah, saj zdaj še vedno zaostajajo za tri točke za drugouvrščeno 
ekipe Cerkelj. Sicer pa, priložnosti bo še nekaj.

Rokomet-Kadeti
RKSVIŠ:R0IZ0LA 25:25 (12:14)
Izolski kadeti so minulo soboto gostovali v Ivančni gorici. Že od 
začetka so se dobro zavedali, da jih najmanj izenačen izid že skorja 
sigurno pelje v finale in so temu primemo tudi začeli. Agresivna 
obramba 5-1 ni dovolila domačim nikakršnega veselja. V lO.minutah je 
bilo že 1:7. V napadu sta k temu največ prispevala brata SrObOtiČ, gol 
pa je zaklenil UlOŠ CuK. Sledil je nerazumljiv padec v igri, škoda je 
predvsem naših zgrešenih priložnosti, kar so domači izkoristili in se 
približali že na 10:11, Izolani pa so to razliko do polčasa le uspeli 
podvojiti. V drugem polčasu je sledila zelo izenačena tekma, gostje so 
poizkusili uiti, a so jim bili domačini rezultatsko trdno za petami. V 
zadnjih minutah se je strelsko izkazal tudi Gotliezelj, vratar Dedič je 
ubranil nekaj težkih strelov, a so domači vseeno prišli v prvo vodstvo v 
59.minuti (25:24). V naslednjem napadu je bomba U.Srabotiča končala v 
mreži. Domačim je za zmago zmanjkalo nekaj časa in tudi sreče 
(vratnica). Zmago bi si sicer vsekakor zaslužili izolski rokometaši, ki 
imajo naslednji teden 1.zaključno žogo za finale. V Izolo prihaja DRŠ
Aleš Praznik.
Za Izolo so igrali: Jasmin Dedič, Uroš Čuk, Rok Jurman, Matej 
Kleva, Milan Tontič, Rok Gomezelj, Miran Kaligarič, Uroš Srabotič, 
Matej Srabotič. Miran Kaligarič, Tilen Slama, Amel Redžič, MArko 
Cvetkovič, Igor Čuk

Jadranje
IARRALGI ŽE IMAJO SEZONO
Za jadralce ni več prazne sezone. Tekmovanja se kar vrstijo in tako so 
najboljši tekmovali na Gardi. Majvišje, na drugem mestu, sta pristali 
Vesna Dekleva in Klara Maučec, ki sta bili boj za skupno zmago prav 
do zadnjega dne. Zmago jima je verjetno odnesla diskvalifikacija v 
sedmi regati, v kateri sta v cilju prijadrali kot četrti.
Naši najmlajši opitimisti, pa so se ta teden pomerili naNaUtiCa CUPU, 
kriterijski regati koeficienta 1.6, ki jo je v vodah pred Kostreno 
organiziral Jadralni klub Galeb. Bonacerska petek in sobota nista 
napovedovala nič dobrega, vse skupaj pa se je popravilo v nedeljo, ko 
je potegnil jugo dveh do treh boforjev in s seboj pripeljal tudi valove 
in tok.
Po štirih regatah se je najbolje znašel MihOVil FantOla, drugi je bil Filip 
Malika, tretji pa Lovro Perhat Odličen četrti je bil član izolske RurjO 
Jakob Božič, Piratovec Nik Pletikos je bil tokrat sedmi, Dlimpikovca 
Simon LaganiS in Klas Kaligarič pa deseti in šestnajsti. Dobro delo z 
mladimi je prišlo do izraza v konkurenci kadetov do 12 let, kjer so bili 
naši tekmovalci povsem v ospredju. Slavil je Koprčan Enej Kocjančič, 
tretji je bil Olimpikovec Jakob Perne, četrti izolan Domen Stepančič 
in peti Piratovec David Necmeskal.

Košarka
Konec tedna so v telovadnici UŠ Livade odigrali 7.krog Ubalne 
lige, letnikov 1993/94.
V prvi tekmi sta košarkarsko znanje merila koprska mestna tekmeca OŠ 
Janka Premrla Vojka in OŠ Dušana Bordona, v katerem so srečno 
zmagali mladiči JPV-ja. V drugem srečanju sta se med seboj pomerili 
ekipi KK Izola in OŠ Anton Ukmar. Mladi Izolani (1993/94) so 
pokazali, poleg velike želje po zmagi, tudi veliko košarkarskega znanja, 
ki so ga osvojili v zadnjem letu in pol. Lepih podaj in uspešnih akcij 
je bilo na pretek, tako, da so tudi obiskovalci (starši) prišli na svoj 
račun. V tretjem srečanju je mlada portoroška ekipa povsem nadigrala 
koprske vrstnike. Portorožani, nekateri od njih trenirajo košarko že tri 
leta, so bili za razred boljši nasprotnik, prav tako v prijateljskem 
srečanju z Izolani. To srečanje pa je bilo odigrano zato, ker mladi 
košarkarji OŠ Elvire Vatovec iz Prad, v »Izolo pod koše« niso prišli. 
Brez boja je bilo 20:0 za KK Izola.
Rezultati: JPV : D Bordon- 29:27,K Izola: A .Ukmar - 38:16,
JPV : Lucija - 11:55,Prade: KK Izola - 0:20

Izolani so: PUŠPAN Luka (2), K0PIČ Davorin (14]. ČERNAČ Nejc (10), 
ŠP0UARIČ Timotej (6), VOLK Peter (2), CERKVENIK M. Tadej, 
RADAN0VIČ Matija (2), ŠAHRAZ-PERGAR Jan, MOJZES Lukam, 
ŽEGARAC Miroslav, HRIRAR Tilen.

Ne bodite slabe volje zaradi celulita, 
ohlapnosti kože, prevelike telesne teže. 
saj vam v salonu "VENUS" 
lahko pomagamo.
Nudimo vam programe za:
- odpravo celulita
- zmanjšanje telesne teže
- zmanjšanje obsega
- izboljšanje cirkulacije
- vračamo koži prožnost
Poleg neštetega vam nudimo še:
- pedikuro
- depilacijo
- telesne masaže ...

tvel^av

oodat^0
p

l Lepota in zdravje sta pogoj za zadovoljstvo in dobro počutje.

9



hi: to Ol [Ul J;
PREDSTAVLJA
petek 26.03.2004
dreamwalk(ij) 
leaf-fat oj)
V upanju, da tokrat ne bo snežnega meteža, 
bomo gostili pred mesecem dni odpadli 
ljubljanski skupini. DREAMWALK poznajo 
vsi zainteresirani, saj so njihove videospote 
redno vrteli na prilubljenih videospotnicah, 
LEAF-FAT pa se šele podajajo po tej 
poti...in to zelo prepričljivo

sobota 27.03.2004
fine befere you came 
septemberlOth 
primadellapiossia

Ko govorimo o italijanskem valu 
emo-rocka, ne moremo mimo milanskih 
FINE BEFORE YOU CAME, 
Zgodovinska zasedba, cenjena tudi drugod 
po Evropi, zahvaljujoč predvsem 
neutrudljivemu koncertiranju. Njihov 
zadnji album za italijansko Greenrecords, 
“It ali started in Malibu”, je nekakšna 
prelomna točka predvsem kar se tiče 

lastnega zvoka, saj so se od bolj melodičnih preselili v nekakšne post 
hardcore vode. Podobnosti bi lahko našli v The Get Up Kids, Casket 
Lottery, Cursive. SEPTEMBER10TH prihajajo iz Trsta in igrajo zelo 
oglati postpunk, v stilu washingtonskih tovrstnih skupin. Začeli so igrati 
leta 2003 in po izdaji prvega dema, “Foursongspromo2003”, jih zdaj 
lahko najdemo tudi na “Bias Illumination Over Diffracted Hearts”, 
kompilaciji milanske Holidays Records. Podobnosti: Fugazi, Q and Not 
U, Shudder to Think. PRIMADELLAPIOGGIA se po nekakšni umetniški 
refleksivni pavzi vračajo na oder s svojo metal/core/noise 
kombinacijo.Jezne kitare in močan vokal. Tesis, njihov prvi album, jih je 
prikazal kot eno najbolj zanimivih italijanskih hardcore zasedb. Podobne 
skupine: Botch, Cave In, Meshuggah.

ponedeljek 29. marec
PONEDEUKOVE POCENI POSLASTICE
Nepozaben koncert Mediteran festivala

VflLLARD GRANT CONSPIRACV
Willard Grant Conspiracy je kolektiv 
glasbenikov, ki obkroža kantavtorja Roberta 
Fisheija, Izolani pa smo ga spoznali pred dvema 
sezonama na Mediteran festivalu. S svojimi 
zadnjimi petimi albumi so spravili skupaj eno 
bolj obširnih zbirk alternativnega country-ja ter 
post punk-folk rocka. Vsa ta dela so bila izredno 
dobro sprejeta med glasbenimi kritiki.Takšen 
način dela pa vseeno ne pomeni, da skupina ni 
uigrana. Sestavljajo jo sami izvrstni glasbeniki, 
in od tega, kje turneja začne, kje se konča, 
koliko časa imajo na razpolago je odvisno, kdo 
v zasedbi igra. To in seveda obilica
impravizacije pa naradita iz vsakega koncerta 
posebej edinstveni dogodek.
Trenutno WGC kolektiv šteje kakšnih 30 glasbenikov, koncerti pa so 
tudi zato tako raznoliki. Ker je glasbenikov toliko, je tudi izbor glasbil 
zelo obširen: od akustičnih in električnih kitar, mandolin, violin in čelov, 
pa do klavirjev, harmonik, trobent, bobnov, basov in še bi lahko 
naštevali. Njihov zvok je mehek in topel, in iskren. Vsaka pesem je 
plod osebnih izkušenj, ali občutkov, ki so vsem domači. Glasba pa je 
tiste sorte, ki nam šibi kolena. Je glasba resničnega življena, in resnični 
ljudje jo ustvarjajo.
V shoto klub pridejo v sklopu obsežne evropske turneje. Predstavili pa 
nam bodo novi album, Regard the End. Seveda pa lahko pričakujemo 
tudi kakšne starejše klasike.
Prispevek za izvrstno skupino bo 1000 sit.

Aljoša Jerič Ouartet
V petek, 26.3. 2004 ob 20h v Glasbeni šoli Koper

Aljoša Jerič Quartet so: Aljoša Jerič - bobni, Igor Lumpert - tenor saksofon, Bruno 
Ceselli - klavir, Danilo Gallo - kontrabas

Kratek opis: Kvartet, ki ga vodi Aljoša Jerič, sestavljajo mednarodno priznani jazz 
glasbeniki: Igor Lumpert (SLO) na saksofonu, Brano Ceselli (ITA) na klavirju ter 

Danilo Gallo (ITA) na kontrabasu. Repertoar skupine obsega pretežno avtorske 
skladbe. Cilj štirih glasbenikov je izviren pristop k že uveljavljeni modemi newyorški 

jazz improvizaciji. Gre za glasbenike s podobnimi stilističnimi pogledi. Tudi 
mednarodna pestrost sodi v duh pristopa novih članic v Evropsko Unijo, ki postaja na 
ta način ne samo ekonomsko, ampak tudi kulturno-stilistično prepoznavna realnost.

Vstopnina: 1000 SIT

N . X
AMBASADA GAVIOLI 
Sobota, 27. marec 
SAMUEL L SESSON
Njegovi začetki segajo v leto 1988.
Prvo ploščo je izdal leta '97, na založbi 
Cycle z imenom Technosoul Partl, ki je 
prepričala svojimi modernimi techno zvoki. Spomladi 1. '99, pa je 
Samuel zares zavihal rokave in se lotil produkcijskega dela; rezultati 
so bili vidni že kaj kmalu, kajti nova produkcija In Your Box je bila 
v klubih predvajana tudi s strani legendarnih didžejev, kot so Jeff 
Mills, Derrick May in Carl Cox. Naslednja plošča Check Out This I 
Bring je požela še več slave, zato je Samuel prejemal vedno več 
ponudb za nastope. Njegove produkcije so bile remiksirane s strani 
drugih odličnih techno didžejev, kot so Oliver Ho, Funk D'Void, 
Siam, Safety Session, Andreas Saag idr.
Na techno večeru Ambasade Gavioli z zvezdnikom Samuelom L 
Sessionom bosta za gramofoni pokazala svoje mojstrovine tudi 
Italijana Sputnik in Willy 049 ter naš lan F.

mediterraneo folk club in 
Fabbrica delle Bucce 
v sodelovanju
z Glasbenim konzervatorijem "G. Tartini" iz Trsta ter 
Časa della Musica-Comune di Trieste-Area Cultura

organizirajo

SEMINAR DARABUKE
Z maestrom HASSAN MOHAMMED VOUSSEF 
Prvbim perkusionistom orkestra al-Tannura iz Kulturnega 
centra -Ghury v Kairu.
Od 6. do 10. maja v Trstu. Seminar bo trajal 12 ur dnevno. 
Informacije in prijave:
0039 040 566232 - 347 2513879 - 346 2298085
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POGLED Z DRUGE STRANI
V četrtek, 1. aprila bo ob 17.00 v prostorih Sončne dvorane v ulici 
Giordana Bruna 6 v Izoli tiskovna konferenca. Predstavniki 
Šent-slovenskega združenja za duševno zdravje bodo skupaj s 
partnerji (Društvo likovnih pedagogov Primorja, IRES, Društvo 
prijateljev zmernega napredka ) in sofinancerji Evropska unija 
(Program Phare čezmejno sodelovanje Slovenija/Italija 2001, Sklad za 
male projekte), Agencija RS za regionalni razvoj in Regionalni center 
za okolje za osrednjo in vzhodno Evropo predstavili projekt 
»Čezmejno sodelovanje oseb s težavami v duševnem zdravju na 
področju kulture« in znotraj tega prireditev slikarski ex tempore na 
temo »Pogled z druge strani«. Otvoritev razstave bo po tiskovni 
konferenci, in sicer ob 17.30. Razstavljena bodo dela, ki bodo 
ustvarjena 30.3.2004 na omenjenem slikarskem Ex temporu.

NOVI ATELJEJI
Večletni razstavni projekt Obalnih galerij je usmerjen v 
predstavljanje delovanja mlajših in ustvarjalno izzivalnih avtorjev. 
Galerija Meduza Koper, 26.marec ob 19:00
Osredotočanje na produkcijo mladih je porodila želja, da se ponovno 
oživi koprska Galerija Meduza, ki je v preteklosti predstavljala odprt 
in komunikativen prostor, pomembno središče dogajanja, oziroma 
središče idej in svežih pobud, zlasti mladih ustvarjalcev. Načrtovani 
vsakoletni cikel treh razstav nima namena odpirati velikih vprašanj, 
temveč usmerja pogled v produkcijo majhnih, a pomembnih realizacij 
in interpretacij dogajanja, v katerem nastaja nova umetniška scena. 
Kustosinja razstavnega projekta Novi ateljeji je Majda Božeglav - 
Japelj.
.son:DA je umetniška zveza dveh avtorjev, Metke Goleč (Maribor, 
1972) in Mihe Horvata (Maribor, 1976). Nastala je leta 2000 z 
namenom eksperimentiranja in preučevanja zvoka, prostora, gibajoče 
in statične slike ter fotografije. Posveča veliko pozornost različnim 
tehnikam, medijem oziroma različnim materialom in načinom dela, 
od digitalnih do analognih priprav.

ZAKAJ SE VOJSKUJEMO?
KAKŠNI SO MEHANIZMI NASILJA IN KAKO 

LAHKO PRISPEVAMO K ZMANJŠEVANJU 
KONFLIKTOV NA SVETU?

ZDRUŽENJE-ASSOCIAZIONE MEDITERRAN iz Kopra 

vabi jutri, v čertek, 25. marca 2004, ob 17h 30
na predavanje "An Evolutionary Perspective on Human Warfare"
(Evolucijski pogled na vojskovanje) ameriškega profesorja psihologije 
dr. Davida Kemmererja ter ameriške aktivistke, neodvisne novinarke 
in raziskovalke Jean McCollister, ki je dlje časa živela tudi v 
Sloveniji.
Predavanje bo v multimedijski predavalnici Znanstveno-raziskovalnega 
središča v Kopru.

MESTNA KNJIŽNICA IZOLA
Oddelek za otroke in mladino vabi 

prisrčno vabi otroke od četrtega leta dalje na uro pravljic, 
v torek, 30.marca ob 17. uri, v pravljični sobi v prostorih nove knjižnice

V prostorih nove knjižnice - Ulica OF 15________

O ČLOVEKU IN SVETU
6. in 13.4. 2004 ob 20.uri v Kulturnem domu Izola

O človeku in svetu in Veliki noči v luči andropozofije bo predaval Savo Simčič, 
dramaturg in VValdorfski vzgojitelj, ustanovitelj 1. Waldofskega vrtca v Sloveniji.

Vstop prost

Tople zahvale vsem dobrosrčnim ljudem, ki ste se odzvali vabilu 
Društva za pomoč Zahodni Sahari in prispevali svoj dar za neznane 
prijatelje v tej oddaljeni deželi.
Prisrčna hvala tudi vsem sodelavcem časopisa Mandarč, ki so del 
svoje male pisarne za več kot mesec dni namenili zbiranju materialne 
pomoči in za ves dragoceni čas in trud, vložen v to humanitarno 
akcijo.

__________Aleš, Maja, Špela__________________________

galerija ALGA
razstava / slike na svili /
avtorica v >,

ALJOŠA KRIZ

Hotel Delfin
razstava slik
Irena Jelenčič • Lela -v

M

GALERIJA HERMAN 
PEČARIČ PIRAN

Razstava: KOCOV STRIP ALI LAŽJE GA JE GLEDATI KOT 
RAZUMETI
Avtor: MATEJ KOCJAN - KOČO iz Kopra
Delavnica stripa: četrtek, 25. 3. od 13.30 do 17. ure 
vodi: Matej Kocjan - Kočo
Strip postaja tudi v slovenskem prostoru zlasti od devetdesetih let vse bolj 
priljubljena zvrst: vse več je mladih slovenskih avtorjev, že dvanajst let 
izhaja časopis Stripburger, izredna je tudi razstavna dejavnost. Od 
primorskih ustvarjalcev je prav Koprčan Matej Kocjan - Kočo med 
redkimi, ki je že štiri leta aktiven na tem področju: kot avtor stripov 
(večkrat je razstavljal že v tujini), kot urednik Stripburgerja, kot 
poročevalec na Radiu Študent in kot mentor mladim (vodil je delavnice v 
ljubljanskem Cankarjevem domu). Zato ob njegovi razstavi v piranski 
Galeriji H.Pečarič organiziramo predstavitev stripa in delavnice na to temo..

• ^ f
'-li -SV 
. v •• • •

Y I IGU ^
Vabimo vas na 
otvoritev 
fotografske 
razstave 
Iztoka Škornika 
"Ptice”, 
ki bo v petek,
26.3.2004, 
ob 19. uri
v galeriji e-kavarne Pina, Kidričeva ulica 43, Koper.
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KINO ODEON - Art kino
25.3.0IH8.30 Satirično tragikomična drama o obisku predsednika Clintona v Bosni 
ležiia: Flor Žalica / GL vloge: Eais Bečlagič, Bogdan Dlklič, Saša Petrovič,
25. in 26.3. Ob 20.30 ter 27.3. OB 18.3G
VDOR BARBAROV - LES IMUSIONS BMBKRES Režija DenvsArcand
2B.3. Oh 18.30 / 21.3. Ob 20.30 / 28.3. Ob 18.30
NASMEH MONA USE-MOKA USA SMILI Režiser: Nike Mevvell
28.3. Ob 20.30 / 29. in 30.3. Ob 18.30
KAJMAK IN MARMELADA Rožlja in scenarii: Branko Burič
29. in 30.3. ob 20.30 / 31.3. ob 18.30-prodsiava odpade / U ob 18.30 
VERONICA GUERIN Režija:loelSchumacher
31.3. -2.4. OR 20.30 / 3.4. Ob 18.30
PETEK ZVEČER - VENDREOISOIOR RežijaClaire Denis

... mamila, metadon, alkohol, emarginacija,
Izhod iz tunela je predlog življenja:

»SKUPNOST SREČANJE«
za pogovor, pisarna Portorož: tel. 05 674 67 OO 

el.pošta: zupnija.portoroz@siol.net



Izola je bila mesto Faraonov in še cele vrste drugih skupin v 
šestdesetih letih, nič slabše pa ni danes, ko v mestu deluje vsaj 
deseterica mladih skupin, od tega jih kar pet redno vadi v klubskih 
prostorih Shoto kluba pod Belvederjem. V soboto 20. marca je klub 
praznoval prvo leto delovanja in to je bila priložnost, da se vsi 
predstavijo nekaj manj kot 500 poslušalcem.

j Back bone gurru (Biro, Vigini, 
■ Denis, Dežjot in Bobo) so se 
| predstavili prvič a zagotovo ne 
) zadnjič. Čeprav imajo svoja leta so 

cvikali da je bilo kaj, le Biro se je 
^obnašal kot pravi frontmen. 

■ Zanimive pesmi, solidno odigrane, 
le več energije manjka vsem skupaj.

7'ir

- %

Second
chance blown
je Andrej 

Vidic,
nekdanji pevec 

metalarskih
in bard core____________________________
skupin, zdaj Jebiga (Teo,Seba, Gajba in Aljoša) so glavni izolski
pa izvrsten elektronski pUnck-rokerji in pozna se jim, da imajo za sabo že 
kantavtor. Odlične pesmi in nastopov. Delujejo čvrsto in uigrano, le malo 
rtnhrn i7vpHha več domišljije pri izboru pesmi manjka.

Wejn & the Genzis
(Wejn-Grosek, the genzis-Matavulj, 
Poljakjže res dolgo vadijo in to 
se je tudi slišalo na njihovem 
nastopu. Čeprav so v glavnem 
delali v senci drugih »zvezd« so 
pokazali kdo je v Izoli glavni za

Shottomayor (Rojc, Chupa, 
Boris, Krt) so prav tako imeli 
premiero. Samosvoja glasba, 
čvrsto odigrana in dobro 
aranžirana. Manjka le malo 
več odrskega dela.

Žeži je nameraval nastopiti sam 
a se Puljo, Evgen in Dejvid iz 
starih Folpov niso pustili odgnati 
in so odigrali nekaj starih 
uspešnic. Vsi smo ugotovili, da 
nam manjkajo v našem mestu.

Ob tržaških gostih Up today so več 
kot rutinsko nastopili Sensation 
(Viktor, Šraufstok, Vičič in Blaško), 
ki imajo že status kultnega obalnega 
benda, čeprav še niso izdali niti 
single plošče. Pokazali so, kako je 
treba odigrati glasbo, ki je vse bolj 
njihova.

Legende socialno angažiranega 
harcora, skupina No limits (Enco, 
brata Musa in Paško)pa so bili, 
preprosto rečeno, glavni. Morda ne 
toliko po glasbi, zato pa po energiji, 
čvrstini, nastopu in publiki. Slava jim.

Vsem pa hvala za lep, sproščen in 
ustvarjalni večer.

ROKOMETNI 
TURNIR 
VETERANK
O osmomarčcvskcm roko
metnem turnirju veterank 
smo že poročali, topkrat pa 
dodajamo informacijo, da so 
izolske veteranke po desetih 
uspešno organiziranih turnir
jih organizacijo predale mlajšim 
"veteranke". Za dosedanje delo in 
veteranke povišane v direktorice, saj kljub vsemu še ne nameravajo 
zapustiti tega izjemno prijetnega dogodka, ki vsako leto privabi v Izolo 
lepo število prijateljskih veteranskih ekip. S starimi mačkami smo se 
pogovarjali o njihovem delu, o starih časih in še čem

kolegicam, ki pa 
bogate izkušnje so

so tudi že 
bile starejše

- Kako bi ocenila tv ojo vlogo danes tu?
- Orjana Barič: Danes sem tu direktor protokola, vse laufa, vse štima 
(malo zares, zelo za hec). Pravzaprav delim tu srečo z vsemi tistimi, ki so 
uspeli ohraniti korenine, ki so pognale nekje v otroštvu, ko smo pričeli 
igrati rokomet. Malokdo se lahko pohvali s prijateljstvi, ki trajajo že 
tridesetletje, ki so prepletla naše družine, brez katerih ne deliš nobene 
radosti ali žalosti, brez katerih ne gre mimo noben športni dan, prazniki, 
dopusti, noben četrtek pri Vojkiju, sobotna kava pri Lukcu, celo nove 
kuhinjske mize ali novih ploščic pred njimi ne moreš več skriti, ne da bi 
za to bila spet skupna fešta. Vesela sem, da se tradicija nadaljuje, da nas 
mlade veteranke posnemajo in da so uvidele, da je to rokometno 
prijateljstvo velik dar v življenju, ki gaje vredno gojiti naprej.
- V tvojih aktivnih časih si bila kapetan ekipe. Kot je videti, svojo 
ekipi držiš še vedno skupaj. Kaj meniš, zakaj v današnjih časih dekleta 
tako hitro prenehajo z igranjem?
- Lavinja Radojkovič: V današnjih časih se rokomet ne igra več samo s 
srcem in z namenom druženja, ampak predvsem za rezultate in pridobivanje 
sponzorjev - marketing in trženje! Zato želijo čimprej med veteranke, da se 
rešijo obveznosti in da se lahko družijo.
- Kako bi ocenila rokomet danes v primerjavi s tvojimi časi, pa tvoje 
reprezentančne izkušnje?
- Mirjam Babič Jakiča: Rokomet je bil vedno zelo grob šport, nič ni 
spominjal na to, da bi bil to ženski šport, vendar je v današnjem času še 
bolj grob kot je bil v mojih časih. Kar pa se tiče reprezentančnih izkušenj, 
se piše leto 1974. Zelo daleč je, vendar so to zelo lepi spomini.:
- Nepozabni so tvoji rolingi in dvojni obrati. Ali si na današnjem 
turnirju videla kakšo lepo potezo?
- Nela Viškovič Bačka: Oh ti dobri stari nepozabni časi!
- Menda si nekoč podrla rekord v danih golih na eni tekmi. Dosegla si 
kar 4, končni rezultati pa so bili 7:2 ali največ 11 :8. Danes je to 
drugače?
- Danica Mijandrušič Danca: Ja, to je bilo v veteranskih časih; vprašanja 
pa ne razumem najbolje. Jaz namreč še vedno podiram rekorde. V soboto 
jih je bilo 19. Še Bonova bi bila zadovoljna z mano.
- Ti si sprejemala ekipe. Le zakaj se v Izolo vračajo že trinajstič?
- Doris Gomezelj: Kdor enkrat doživi to srečanje, našo malo Izolo, vonj 
po morju in veselje z nami vsemi, ta se mora vrniti. Igralke prihajajo 
vedno dobre volje in nasmejane; sreča in smeh.... pa saj vemo!
- Kateri vaš veteranski turnir ti je ostal najbolj v spominu?
- Vanda Makovec: Vsak je nepozaben, vsekakor pa stopa v ospredje turnir, 
ko smo osvojile prvo mesto in je bilo "vse naše" do zgednjih jutranjih ur. 
Sicer pa: me »starejše deklice« smo nekaj posebnega in neponovljivega, .... 
e le mule izolane...
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Šola v^aravi

UCENCI OS LIVADE OKUPIRALI ROGLO
Izolski osnovnošolci redno odhajajo na šolo v naravo na 
Štajersko. Četrtošolci OŠ Vojke Šmuc so si za svojo destinacijo 
izbrali mariborsko Pohorje, učenci OŠ Livade pa Roglo. Oboji 
so z nastanitvijo in pogoji dela zelo zadovoljni, še posebej 
letos, ko so imeli srelo z vremenom in predvsem veliko snega, 
tako da so se nasmučali do onemoglosti.
Četrtošolci iz OŠ Livade so spomine na letošnjo šolo v naravi 
zapisali v obliki verzov in tudi kot prosti spis, mi pa smo 
izbrali nekaj njihovih vtisov o prijetnem tednu na Rogli.

OD DNEVA DO DNEVA SOLE V NARAVI
- Pred odhodom na Roglo sem z mamo pripravila potovalko, saj sem 
se veselila šole v naravi. Dan pred odhodom sem ugotovila, da bolna 
ne morem na Roglo. Naslednji dan sem kar prespala. Vsak dan sem 
mamo spraševala, kaj delajo moji sošolci ob določeni uri.( Debora)

- Nestrpno sem čakala dan odhoda v šolo v naravo. Poškodovala sem 
si koleno. Bila sem žalostna, ker mi je rekel zdravnik, da ne smem 
oditi na smučanje. (Tina)

- Teden pred odhodom smo se v šoli pogovarjali o obnašanju, ki ga 
moramo upoštevati na smučišču. Noč pred odhodm sem slabo prespal, 
ker sem bil nestrpen. (Tim)

- Ko smo prišli v Zreče, smo prtljago odložili v en apartma. S torbo 
s pancerji smo šli na Roglo. Romina in Tatjana sta nas razporedile v 
tri skupine. Bil sem v skupini »srednjeznalcev«. (Mattia)

- Najprej smo pojedli kosilo, nato smo se razporedili v tri skupine. 
Ker sem bila začetnica, sem bila v skupini pri Igorju. Že takoj prvi 
dan smo se naučili smučati. (Staša)

- Prvi dan nam je Romina povedala pravila obnašanja na smučišču. 
(Aleksander)

- Vsak dan smo smučali dopoldan in popoldan. Zajtrki, kosila in 
večerje so bili okusni. (Matija)

- Kosilo smo jedli na Rogli. Po smučanju smo se še malo kepali in 
se odpeljali v Zreče. Preoblekli smo se v kopalke in odšli v bazen. 
(Jakob)

- V bazenu smo plavali 35 m in tako vsi opravili nalogo plavanja za 
športno značko Martina Krpana. (Luka S.)

- Bili smo tudi v kinu, kjer smo si ogledali film Snežni psi. Film mi 
je bil zelo všeč, še posebej na koncu. (Uroš)

- V petek smo si ogledali smučarski »šou« na smučišču. Smučarji iz 
kluba so izvajali vragolije na snegu. (Jan)

- V soboto zvečer smo bili presenečeni s torto. S polnimi trebuhi smo 
odšli v telovadnico, kjer je bilo zabavno, saj smo plesali, igrali 
štefetne igre in izžrebali štartne številke. (Luka M.)

- Zadnji dan smo tekmovali v veleslalomu. Bila sem četrta in zato 
nisem dobila prave medalje. Kljub temu sem bila zadovoljna. (Julija)

- Ko je bilo tekmovanje, nas je bilo malček strah. Ko sem prišla na 
vrsto, sem začela smučati. Na cilju nisem vedela, katera po vrsti sem 
prišla. Po kosilu je učiteljica razglasila rezultate. Bila sem druga in 
zato zelo srečna. (Sabina)

- Bivanje s sošolci je prijetno, zabavno in nepozabno. Jutra in večeri 
so bili nekaj posebnega. Ze zjutraj, ko smo vstali, smo se pogovarjali 
in se smejali. Drug drugega smo še bolj spoznali in med sebo 
spletali prijateljske vezi. (Jaka)

Učenci 4.a in učiteljca Lilijana Hrvatin 
OŠ Livade Izola

il Cvčlol A'

SOLA V NARAVI II.

Zjutraj smo se pred šolo zbrali, 
da se bomo na Roglo odplejali.
S sabo potovalke smo prinesli 
in jih v avtobus odnesli.

Vsako jutro zgodaj smo vstali 
in se na Roglo podali.
Tam čakale so nas doline 
in bele pokrajine.

Po smučanju smo kopali se, 
po kopanju pa večerjali.
Zvečer pa ugasnili vse luči 
in zatisnili oči.

Na Rogli je lepo, 
saj smučali smo za sto.
Zdaj pa v Izolo se nam mudi, 
kjer nas čakajo starši neučakani.

Luka Skomina in Luka Maver 
4.a OŠ Livade Izola
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Letno poročilo izolske policijske postaje

POLOVICA ROPOV JE RAZISKANIH
Komandir izolske policijske postaje, Viktor Zinreih, je na torkovi 
novinarski konferenci predstavil poročilo o delu izolske policijske 
postaje v lanskem letu, ki ga bodo obravnavali tudi izolski 
občinski svetniki na današnji seji občinskega sveta. Iz poročila pa 
tudi iz tedenskega (kriminalije) spremljanja njihovega dela je 
opazno, da skušajo policisti z zelo različnimi metodami dela 
preprečevati nastanek prekrškov in kaznivih dejanj, ne pa da jih 
le spremljajo in obravnavajo. Iz pogovora je bilo tudi razbrati, 
da kadrovsko postaja ni v celoti popolnjena a je to v naši 
policiji že splošen pojav. Govora je bilo tudi o posameznih 
oblikah deviantnega obnašanja, kjer je še vedno zelo prisotna 
mladinska kriminaliteta, vse pogosteje pa policisti posredujejo in 
skušajo pomagati pri družinskih sporih, ki se dogajajo za štirimi 
stanovanjskimi stenami. Nasploh pa lahko ugotovimo, da izolski 
policisti odkrijejo približno polovico storilcev različnih kaznivih 
dejanj in da pravzaprav živimo v razmeroma varnem mestu.

■SO KRIMINALNIH DEJAN) MANJ
Policisti so v poročilu seveda postregli z 
nekaterimi zanimivimi podatki. Tako so 
lani v primerjavi z letom 2002 zaznali 
zmanjšanje kaznivih dejanj. Zabeležili 
so jih 716 (leto prej - 766), od tega 
80% delež vseh kaznivih dejanj 
prestavlja premoženjska kriminaliteta, 
predvsem tatvine, velike tatvine, 
poškodovanja tujih stvari ipd. Zanimiva 
je stopnja tolerantnosti Izolanov, saj so 
kar v 164 primerih oškodovanci 
umaknili predloge za pregon oziroma 
predloga niti niso podali. Nasploh so 
policisti uspešno raziskali 53 odstotkov 
takih kaznivih dejanj, na področju 
premoženjske kriminalitete pa so bili

uspešni v 42 odstotkih.
Seveda je največ takšnih kaznivih dejanj storjenih v času turistične 
sezone, vendar policisti ugotavljajo, da je bil trend rasti teh kaznivih 
dejanj, s pomočjo redarjev na plažah, ustavljen. Tako so v lanski 
sezoni zabeležili 140 takih kaznivih dejanj (leta 2002 - 154), od tega 
je bilo 66 tatvin in 16 poškodovanj tuje stvari. Gre predvsem za 
kazniva dejanja v katerih so poškodovani "objekti javne koristi in 
pomena" (klopi, koši za smeti, svetilke). Kazniva dejanja so izvršena 
pretežno v nočnem času.
Hujših kaznivih dejanj zoper življenje in telo, kot so umor, 
povzročitev posebno hude telesne poškodbe ipd., v letu 2003 niso 
obravnavali Obravnavali pa so štiri rope, od tega so bili uspešno 
preiskani trije primeri in storilci ovadeni državnemu tožilstvu.

VSE VEČ DRUŽINSKEGA NASILJA
Policisti v svojem poročilu posebej opozarjajo na družinsko nasilje, 
ki mu morajo namenjati vedno več svojega dela in časa. Dejstvo je 
tudi, da občani vse pogosteje prijavljajo primere nasilja v njihovi 
soseščini, tako da so lani, poleg več kazenskih ovadb, na Center za 
socialno delo Izola podali še osem poročil, v primerih, kjer se pri 
kaznivih dejanjih ali prekrških ponavlja prisotnost otrok pa se s 
Centrom za socialno delo redno dogovarjajo in usklajujejo aktivnosti.
Lani so policisti obravnavali tudi 10 kaznivih dejanj omogočanja 
uživanja in promet s prepovedanimi drogami (leta 2002 - 7). Devet 
od desetih kaznivih dejanj so raziskali in storilce kazensko ovadili na 
državno tožilstvo, niso pa odkrili lastnika nasada konoplje, ki so ga s 
soglasjem državnega tožilca zakonito uničili.

VEČ REDA IN MIRU
V letu 2003 so izolski policisti obravnavali manj kršitev javnega reda 
in miru kot leto poprej, kljub temu pa so v kar 630 primerih pri 
sodniku za prekrške Izola podali predlog za uvedbo postopka.
Skupno so opravili 578 (leto poprej 729) intervencij na javnem kraju, 
posebej pa zaskrbljuje povečalo število mladoletnih oseb, saj so jih kar 
27 predlagali v postopek pri sodniku za prekrške.

Kot so povedali tudi na tiskovni konferenci so zabeležili upad števila 
kršitev v gostinskih lokalih, saj so posredovali le 60 - krat, na 
javnih krajih pa se je delež prekrškov povečal, saj jih je bilo kar 
181. Menda je k zmanjšanju vplivalo tudi zaprtje lokala pod 
stadionom, kjer so ignorirali vso pozitivno zakonodajo z različnih 
področij in so se kršitve, kljub nenehnemu nadzoru policistov, kar 
vrstile. Skupno so policisti v letu 2003 na inšpekcijske službe podali 
36 poročil zaradi prekoračitve obratovalnega časa gostinskih lokalov 
na območju občine Izola. S področja Zakona o proizvodnji in 
prometu s prepovedanimi drogami so policisti bravnavali 47 (leto 
prej 56) prekrškov in storilce predlagali k sodniku za prekrške.

NA CESTAH SO UMRLI TRIJE LJUDJE
Trend naraščanja števila prometnih nesreč se je ustavil, saj so 
policisti obravnavali 277 prometnih nesreč, leto poprej pa jih je bilo 
22 več. Hudo telesno poškodovanih oseb je bilo 16, nekaj več nesreč 
pa se je zgodilo v naselju. Na izolski obvoznici je bilo 47 prometnih 
nesreč, primerjava prometnih nesreč na lokalnih cestah pa je 
naslednja: Izola-Belveder 41, Izola-Korte 24 in Izola-Bolnišnica 17. 
Posebej so se policisti posvetili ugotavljanju prisotnosti alkohola in 
prepovedanih drog pri voznikih in odredili za 20/% več preizkusov 
kot leto poprej. V številkah to pomeni 1135 odrejenih preizkusov, od 
tega je bilo izmerjenih nad dovoljeno mejo alkohola kar 282. Na 
hitri cesti sta v nesrečah umrla dva, v mestu pa en udeleženec.

POLICISTI SO BILI TUDI IGRALCI
Policisti so še zapisali, da vsega navedenega ne bi zmogli brez 
aktivnega^ sodelovanja z lokalno skupnostjo, organi in institucijami ter 
Izolani. Še posebej se je to pokazalo pri izvedbi nekaj odmevnih 
preventivnih akcij. Tako je ob začetku šolskega leta PP Izola gostila 
pet kandidatov za policiste iz policijske akademije, ki so skrbeli za 
varnost učencev osnovnih šol, uspešna pa je bila tudi akcija "none in 
nonoti za prvošolce". Zanje so policisti 
tudi pripravili in izvedli poučno 
lutkovno igrico »Mario v prometu« in 
jo združili s koristnimi nasveti otrokom.
Ministrstvo za notranje zadeve je z 
izvajalci predstave podpisalo pogodbo 
za izvedbo 18 predstav po Sloveniji.
Predstava je bila izredno dobro sprejeta 
med učenci in prosvetnimi delavci.

PREDAVANJA O DROGAH
V sklopu preventivnih aktivnosti v boju 
proti uporabi prepovedanih drag, sta 
vodji policijskih okolišev na osnovnih 
in srednjih šolah imela več predavanj in 
okroglih miz na to tema Organizirali so 
tudi nekaj predavanj in predstavitev za 
starše učencev in dijakov, pri čemer so 
jih posebej opozorjeni na znake jemanja 
drog in seznanili z vzorci prepovedanih 
drog, ki so na našem tržišču prepovedih 
drog. Odzivi so bili različni. V 
nekaterih sredinah udeležbe in odziva 
skorajda ni bilo, v drugih primerih pa 
je bil odziv velik in vprašanj staršev ni 
zmanjkalo.
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Koliko je star ta napis nam 
ni znano, aktualni komandir 
pa ga je na tiskovni 
konferenci duhovito komen
tiral, češ: "Če bi bilo to res 
bi verjetno pobirali dovoljenja 
vsak dan."



KRIMINALIJE
TUDI IZOLAN JE PRAZNIL JAHTE
V začetku marca so policisti PP Piran obravnavali serijo 7 vlomov v plovila 
višjega cenovnega razreda, ki so bila postavljena na suhem doku portoroške 
marine. Vlomilec si je prilastil navigacijsko in drugo tehnično opremo v 
skupni vrednosti 4 milijone tolarjev. Konec prejšnjega tedna pa so policisti 
odvzeli prostost 17 - letnemu mladoletniku iz Izole, potem pa se je bil 
izsleden in prijet še 24 letnia Koprčan. Večina protipravno prilaščenih 
predmetov je bila zasežena osumljenemu in vrnjena lastnikom. Koprčan je bil 
pogodbeni delavec pri enem od vzdrževalcev plovil v marini, tako da je 
ukradene predmete odnesel kar skozi glavni vhod mimo delavca zasebne 
službe za varovanje. Zoper oba osumljena bodo na državno tožilstvo podali 
kazensko ovadbo, za nobenega od njiju pa ta ne bo prva, saj sta oba znana 
povratnika s tovrstnega področja.
PRITAJENI JADRALEC
Še neznani storilec je v ponedeljkovi noči vlomil v prostore izolskega 
jadralnega kluba Burja. Nepridiprav si je pomagal z lestvijo, po kateri je 
splezal na teraso, razbil okensko steklo in vstopil v notranjost, kjer je 
nadaljeval z vlomi v zaklenjene prostore in se razgledoval, pregledal kaj je 
na policah in predalih ter vse do dobra razmetal. Kaj je ukradel zaradi 
interesa preiskave še ne moremo povedati.
MILIJONSKA TATVINA
Tatovi ne kradejo le po barkah ampak praznijo tudi avtomobile lastnikov jaht. 
Tako je občan prijavil tatvino denarnice iz avtomobila, ki ga je imel 
parkiranega na parkirišču v marini. Policisti so ugotovili, da je neznanec iz 
odklenjenega avtomobila ukradel denarnico v kateri je bilo, nič več in nič 
manj kot 800.000 tolarjev v evrih.
KAM PLUJE TA SVET?
V izolski marini je neznani storilec v času zadnjih dveh tednov vlomil v 
jahto last nemškega državljana, ki je bila spravljena na suhem. Iz notranjosti 
je ukradel dva avto radija ter televizor.
PRIJAZNI VLOMILEC
V večernih urah je policiste poklicala 20-letna študentka iz Ajdovščine in 
prijavila, da so ji med vikendom vlomili v apartma, kjer stanuje v času 
študija. Pri ogledu so policisti ugotovili, da je nekdo na silo odprl polkna in 
okno ter vstopil v apartma. V notranjosti si je postregel s hrano in pijačo ter 
prespal. Pred odhodom je bil toliko vljuden, da je oškodovanki napisal listek 
v katerem se je opravičil, da ni imel kje prespati. Oškodovanki se je očitno 
zasmilil, saj ni podala predloga za pregon kaznivega dejanja.
MALO SO VLAMLJALI
V torkovi noči je neznani storilec vlomil v trafiko na ulici Drevoreda 1. 
maja v Izoli. Vstopil je v notranjost, kjer je premetal pult in prostor iz 
katerega je s seboj v neznano odnesel večjo količino cigaret. V drugem 
primeru pa je neznanec vlomil v trgovino in iz predala blagajne pobral 
blagajniški minimum.
Nekdo je ženici, ki je bila na pregledu v bolnici iz torbice ukradel tisočaka, 
v drugem primeru pa so občanki ukradli torbico v kateri je bilo kar 130.000 
tolarjev gotovine.
Vlomili so tudi v pomožni objekt in iz njega ukradli agregat v vrednosti 100 
tisočakov.Še več škode pa ima lastnik kolesa znamke Scott MTB sivo oranžne 
barve s 27 prestavami in zavornimi diski, saj ga je tat oškodoval za 300 tisoč 
tolarjev. Neznani storilec pa je iz skladiščnega prostora pred enim izmed izolskih 
trgovskih centrov ukradel kolo s pomožnim motorjem znamke TOMOS, tip 
FLEKER, modre barve. Lastnika je z dejanjem oškodoval za 180.000 sit.
MEJE PADAJO
V nekaterih primerih še preveč, saj je občan naznanil, da mu je neznani storilec 
porušil ograjo parcele in mu na ta način povzročil za 300 tisočakov škode.
ORDUNG UND DISCIPLIN
Bivši fant je prišel do svoje bivše in ji primazal takšno klofuto, da je padla 
po tleh in izgubila zavest. K sreči hujših posledic ni bilo, fant pa se bo 
moral zagovarjati pri sodniku za prekrške.Na policijsko postajo je prišla 
Izolanka in kazensko ovadila izvenzakonskega partnerja, ki jo je pretepel in ji 
še vedno grozi. Policisti bodo seveda opravili predvidene postopke.
Alkohol in nesporazumi med izvenzakonskima partnerjema so bili povod za 
še eno intervencijo policistov v zasebnih prostorih.
V tretjem primeru pa je javni red in mir v gostinskem lokalu kršila občanka, 
ki je kričala na ves glas in tudi besedni zaklad ni bil ravno najprimernejši.
ALKO LESTVICA
Rekorder je tokrat napihal še vedno dobrih 1.84, drugouvrščeni 1.69, tretji pa 
»srečnih« 1.42. Dvakrat so policisti odredili strokovni pregled za mamila (eden 
odklonil) in trikrat pregled za alkohol (2 odklonila).
Ta teden bodo v sklopu akcije SLO PRIPNI SE policisti posebej pozorni posebej 
na uporabo varnostnih pasov.______________________________________________

MALI IZOLSKI OGLASI
Stanovanja, poslovni prostori
- OddamPOSLOVNI PROSTOR NA TRŽNICI v Izoli (50 m2), primeren za trgovsko 

dejavnost. Tel: 041 3456 05
- Kupim GARSONJERO ali manjše ENOSOONOSTANOVANJE v Izoli. Tel.: 05 753 03 87 
■Tričlanska družina najame opremljeno (2-3 sobno) stanovanje za daljše obdobje, tel 041 730 721
-Mlada štiričlanska družina išče tri ali štirisobno opremljeno stanovanje v Izoli za daljše 
obdobje. Ponudbe na tel.: 040 895 304
■ Prodamo kmetijsko zemljišče velikosti 3.370 m2 s pomožnim objektom na območju 
Izola - Dobrava - Strunjan. Tel.: 64 142 52
- V zelo mirnem delu industrijske cone V Izoli prodamo Štirisobno Stanovanje velikosti 
121 m2, v drugem nadstropju z galerijo (duplex), teraso, pokrito verando, 2x WC, 2x 
kopalnico, kuhinjo, tremi spalnicami in veliko dnevno sobo s pogledom na morje. 
Stanovanje ima talno in centralno ogrevanje na plin, kabelsko TV, telefon, ISDN in 
parkirišče. Cena po dogovoru. Tel: 041 312 940.
■ PRODAM GARSONJERO V PIRANU, III. nadstropje, 40m2, obnovljena, svetla, zračna, z vsemi 
priključki. Cena: 13,5 mio (info 041 68 70 68)
- Zakonski par petdesetih let išče stanovanje v Izoli ali bližnji okolici za določen čas. 
Ponudbe na tel: 041417187
- Zaposlena Izolanka s hčerko in sinom išče manjše stanovanje za daljše obdobje v Izoli 
ali okolici tel 040 888 623
- Staro hišo ali Stanovanje v Izoli ali okolici kupi štiričlanska družina, tel 041 608 765 
-Oddam nov, Opremljen kozmetični salon,v športnem centru Portorož, info: 040 749 530
- Kupim manjšo garsonjero v Izoli, tel 05 753 03 87
Motorna vozila
■ Prodam hlinadai GLS 1,5 letnik 1992, CZ, el.dvig stekel, dobro ohranje. tel 041 315 966 

Prodam Skuter SFERA SO ugodni, tel 041 672 250
- Prodam Hvndaimetnik 90 tel 6418 764
- Prodam Irezo Goldoni 6,5 KW, benzinsko. Cena po dogovoru. Tel.: 041 234 591
■ Prodam Fiat Punto 55 S, letnik 1999, prevoženih 50.000 km, metalno sive barve, prvi 
lastnik. Cena po dogovoru. Tel.: 041 482 356
- Prodam dobro ohranjen DIESEL MOTOR Z3 Čoln s komandno ploščo in propelerjem - 
Lombardini 9 KS z vodnim hlajenjem. Informacije: 041 627 576 (Edo)

Delo
- Zaposlimo natakarico ali natakarja Tel.: 041345 605
■ 25 letna diplomirana Vzgojiteljica nudi VarStVOOtTOk. Tel.: 041 345 626
- Inštruiram angleščino za osnovno in srednjo šolo in za začetnike ter italijanščino za 
osnovno šolo. tel 041 315 966
- Nudim UČNO POMOČ OSNOVNOŠOLCEM (angleščina, matematika). Tel.: 041 866 774
■ Poštena upokojenka nudi pomoč dobrim ljudem 2 - 3 ure dnevno, tel 041 338 419
- Inštruiram angleščino in nemščinoza srednjo in osnovno šolo. Tei.: 031 506 573 
-Če potrebujete pomoč V gospodinjstvu aU pri likanju, pokličite. 031 316 949. (Zarja)
- V IZOlj nudimo pomoč pri gospodinjskih delih (likanje, varstvo otrok...) 3 do 4 ure 
dnevno, tel 031 210 858
-NUDIM POMOČ in varstvo starejšim osebam klicati na 041 856 855

-BELJENJE sten, barvanje oken, vrat, postavljanje parketa, tlaka in druga zaključna delaJel.: 031 862 579

Razno
- KOMPOSTIRAN KOZJI GNOJ EKOLOŠKE PRIDELAVE PRODAM 041342 200
■ Našli Smo žensko kolo, modre barve, znamke Aurora. Kdor ga pogreša naj pokliče 031 637 154 - Vlado
Prodam novo dVOPOSteljnOvzmctnico, 200 X 190 cm. info: 04 1 233 451
Prodam pogradlbrez vzmetnici izdelan po naročilu v barvi češnje, 200x90cm, info 031 368 712
Starejši upokojenec išče žensko šestdesetih let za druženje. Tel: 05 753 03 87 

■ Podarim kompletno spalnico (starejšo), pet delna omara,... tel 641 33 44 
Prodam hladilno komorOARNEG 8it). 35001. letnik 92. tel 041 280 852_ _ _ _ _ _ _

MzmTOimČ je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar,
Tehnični urednik: Davorin Marc e-mail: sektor.tehnika@ mandrac.com 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 200 SIT.
Založnik / elektronski prelom : GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100- 0029046354/Tisk: BIROGRAFIKABORI, Izola 
Vpisano v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522
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DRŽAVA V LOKALNEM

Na Belvederju je bil konec tedna redni letni zbor Združenja tajnikov slovenskih 
občin, na katerem so dr. Stanetu Vlaju podelili priznanje za njegov prispevek k 
vzpostavitvi sistema lokalne samouprave v Sloveniji, predstavil pa je tudi Šolo 
lokalne samouprave, ki jo je vsebinsko izooblikoval Inštitut za lokalno samoupravo 
pri Fakulteti za upravo Univerze v Ljubljani. Sicer pa se je na srečanju zbrala cela 
slovenska lokalna uprava in, verjeli ali ne, ženske niso bile v večini.

ODPRTA LIBRISOVA KNJIGARNA
Na Manziolijevem trgu, 
prostorih nekdanje knjigarne 
Graffit je spet odprta knjigama, 
ki jo je Izola zagotovo pogrešala 
in potrebovala. Odprlo jo je 
koprsko podjetje Libris, ki že 
ima kjnigarne v Piranu in 
Kopru, po nekaj delovnih dneh 
pa so z odzivom Izolanov kar 
zadovoljni. Obljubljajo tudi 
nekatere literarne in kulturne 
dogodke, tako da se je nekaj

i^j kulture spet vrnilo v naše mesto.

MOTOHOV KOT

rKCISLOZU UrOKABE 
-MmilK ATtAtr-UKA- iZDLA

^Hrmi...učiNr;ovrrD... v tumu 
varstva Ciovtravm PRAVIC.. 
..PA BKkZ KEPEREHBUMA..

M
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SAVNA

MATURANTKE in 
MATURANTI!!!

MASAŽA

ii _ . h SOLARIJ TURBOV Salonu OAZA . »
vam do 31.3.M04 ICZCCI StOJCCI

NUDIMO 
10% POPUST

uporaba solarija možna 
tudi izven delovnega časa

pri obisku 
SOLARIJA!

DVE IZOLSKI ROCK GENERACIJI

Izola je od šestdesetih let naprej kovnica rockerjev in rockerskih skupin. Eni so to 
glasbo igrali pred slabimi štirimi desetletji, drugi pa so šele na začetku poti. Dijaki 
srednje ekonomske šole Pietro Coppo imajo bend z imenom Jcbiga, vadijo v Shoto 
klubu, nastopili so ob obletnici kluba, poznajo pa jih tudi izven občinskih meja.

delovanja. Takšni pa so bili Faraoni tistega lepega leta 1968 ob legendarnem 
koncertu v hali Tivoli, kjer so presenetili s pelerinami a tudi z izvrstno glasbo.

URNIK:
ODPRTO VSAK DAN 
od 14.00 do 01.00 
SOBOTA od 14.00 do 20.00 
ob ponedeljkih zaprto

Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 641 40 33, 641 31 06

) a

n [ BIROGRAFIKA TISKARNA IN KOPIRNICA IZOLA, Industrijska cesta 4 b, 
113^^ EJ31 6310 lzo'a'Telefon: 05/663 54 24, Faks: 05/663 54 20,

■■ ■ E-mail: tiskarna.izolalPbirografikabori.si, www.birografikabori.si


